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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Otwieram XXXV zwyczajną Sesję Rady Miasta.
Serdecznie witam Panie i Panów Radnych. Stwierdzam kworum uprawniające Radę

do podejmowania uchwał. Serdecznie witam Pana Prezydenta – nieobecny, zastępców Pana
Prezydenta, Pana Skarbnika i Pana Sekretarza.

Witam wszystkich przybyłych na obrady dzisiejszej Sesji.
Informuję Państwa, Ŝe stenogram oraz protokół XXXIV Sesji Rady Miasta,

posiedzenie z 13 lutego są do wglądu w Kancelarii Rady pokój 201.
Czy do protokołu XXXIII Sesji, posiedzenie z 23 stycznia są jakieś uwagi? Nie widzę.

Stwierdzam, Ŝe protokół zostanie podpisany.
Przypominam Państwu Radnym o obowiązku elektronicznego zgłaszania interpelacji

oraz dostarczania tez swoich interpelacji na piśmie.

Jeśli chodzi o informacje międzysesyjne chciałem Państwa poinformować, Ŝe w dniu
dzisiejszym będzie rozdawany przez Pana Mariusza Cupiała z Małopolskiego Centrum
Edukacji MEC i Centrum im. Jordana Śpiewnik, który był w ilości 5 tys. egzemplarzy
wyprodukowany dla Polaków zza wschodniej granicy. Jest to prezent dla Państwa Radnych
taki Śpiewnik, serdecznie dziękujemy Państwu za ten podarunek szczególnie, Ŝe jest to waŜny
podarunek dla Polaków zza wschodniej granicy. Mamy nadzieję,Ŝe następne tego typu emisje
teŜ się odbędą. To tyle jeśli chodzi o informacje międzysesyjne.

Serdecznie witam Pana Senatora Rzeczpospolitej Pana Stanisława Bisztygę,
serdecznie witamy, proszę Państwa przechodzimy do porządku Sesji.

Porządek obrad XXXV Sesji został uzgodniony przez Komisję Główną na posiedzeniu
18 lutego. Informuję Państwa Radnych, Ŝe w stosownym trybie ustawy o samorządzie
gminnym do porządku obrad zostały włączone projekty uchwał według druków:
- druk 557 w sprawie zmiany uchwały Nr 1132 Rady Miasta z 21 czerwca 2006 r. w

sprawie nadania statutów jednostkom organizacyjnym pomocy społecznej działającym na
terenie Gminy Miejskiej Kraków,

- druk Nr 559 w sprawie zmiany w budŜecie miasta Krakowa na rok 2007, dotyczy
zwiększenia planu dochodów i wydatków w dziale 853, zmian w planie dochodów, zmian
w planie wydatków w działach: 600, 700, 750, 754, 851, 854, 900, 921, 926 oraz zmian w
planie wydatków w działach 600 i 801 – zadania priorytetowe dzielnic.

Czy Prezydent, Komisja lub Grupa Radnych chciałaby zgłosić propozycje zmian do porządku
obrad w stosownym trybie Statutu Miasta Krakowa? Pani Przewodnicząca Radwan – Ballada
bardzo proszę.

Radna – p. M. Radwan – Ballada
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Wysoka Rado!
Bardzo proszę o wprowadzenie do porządku obrad rezolucji do Rządu Rzeczpospolitej
Polskiej według druku 564, rezolucja o szczepienia przeciw pneumokokom i meningokokom,
chodzi o wprowadzenie do obowiązkowego kalendarza szczepień. Mamy odpowiednią ilość
podpisów, równieŜ proszę, druk Nr 564”R”.
Równocześnie bardzo proszę  o wprowadzenie do porządku obrad druku według numeru 556
w sprawie nadania Pani Prof. Danucie Michałowskiej Honorowego Obywatelstwa
Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa. Odpowiednia ilość podpisów.
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Oraz bardzo proszę jeszcze o jedną sprawę. Mianowicie Radni, Grupa Radnych wnosi o
odstąpienie od II czytania projektu uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej dla
rozstrzygnięcia konkursu dla Rad Dzielnic Miasta Krakowa w roku 2008, druk 546.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dotyczy tylko odstąpienia bo druk jest wprowadzony, dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z
Państwa Radnych? Bardzo proszę Pan Radny Gilarski.

Radny – p. M. Gilarski
Panie Przewodniczący! Państwo Prezydenci!
Szanowni Państwo Radni!
Chciałbym prosić o włączenie do porządku obrad druku 560 w sprawie rezolucji w sprawie
EURO 2012. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Bardzo proszę Pana
Sekretarza, rozumiem, Ŝe w imieniu Pana Prezydenta teŜ ma Pan swoje propozycje.

Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Składam z upowaŜnienia Pana Prezydenta Miasta wniosek o uzupełnienie porządku obrad o
projekt uchwały numer druku 561 w sprawie udzielenia dotacji szpitalom miejskim na
realizację zadań inwestycyjnych. Sytuacja ta jest związana z wymogiem podjęcia uchwały w
tej sprawie w związku ze stanowiskiem Regionalnej Izby Obrachunkowej o konieczności
podejmowania odrębnych uchwał Rady w tego rodzaju sprawach. W większości tych zadań, o
których mowa w projekcie uchwały są one, będą sfinansowane z rezerwy ogólnej, w części
jest to zadanie dzielnicy, tu jest stosowna liczba podpisów oraz takŜe wniosek o odstąpienie
od II czytania projektu uchwały.
Drugi wniosek, który – takŜe projekt Prezydenta Miasta – który dotyczy zabezpieczenia
środków finansowych jako składu własnego na realizację zadania budowa i wdroŜenie
dedykowanego systemu informatycznego dla świadczenia nowoczesnych usług administracji
samorządowej w sprawie wnioskowanych przez Gminę Miejską Kraków do sfinansowania w
ramach mechanizmu finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz Norweskiego
Mechanizmu Finansowego. To jest druk Nr 562. Konieczność podjęcia tej uchwały wynika ze
zbliŜającym się terminem zakreślonym dla składania aplikacji do tego funduszu. TakŜe jest
stosowna liczba podpisów.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
To wszystko, dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radych w imieniu Grupy Radnych
lub w imieniu Pana Prezydenta chce złoŜyć wniosek? Nie widzę.

Proszę Państwa bardzo proszę osoby, które się spóźniły o zgłaszanie, Pan Kocurek,
Pan Bystrowski, Pani Sieja, czy ktoś jeszcze z Państwa spóźnił się, te trzy osoby są obecne.
Dziękuję. Proszę Państwa będziemy głosowali stosowne wprowadzenia, potem odbędzie się
głosowanie w sprawie projektu uchwały o przyznaniu Honorowego Obywatelstwa, a potem
dopiero będą interpelacje, Ŝeby Państwo wiedzieli i Ŝeby nie wychodzić od razu po
głosowaniach.

Proszę Państwa pierwszy punkt do wprowadzenia dotyczy wniosku Grupy Radnych o
wprowadzenie rezolucji w sprawie wprowadzenia do kalendarza szczepień obowiązkowych
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szczepień przeciwko pneumokokom i meningokokom. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi
formalnemu o wprowadzenie?  Bardzo proszę  o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
33 za,
brak przeciwnych,
1 osoba wstrzymała się.
Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku obrad – 33, 0, 1.

Drugi projekt dotyczy wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały według
druku 556 w sprawie nadania Pani Danucie Michałowskiej Honorowego Obywatelstwa
Miasta Krakowa. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Proszę o przygotowanie
głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
36 osób za,
brak przeciwnych,
brak wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła do porządku obrad ten projekt uchwały.

Kolejny druk, wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad projektu
według druku Nr 560”R” to jest rezolucji w sprawie EURO 2012. Głos za, głos przeciw temu
wnioskowi formalnemu? Nie widzę, głosujemy.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, dziękuję, zamykamy, proszę

wynik.

Głosowaliśmy:
30 osób za,
1 przeciw,
1 wstrzymała się.
Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten punkt do porządku obrad.

Mamy dwa druki Pana Prezydenta, jeden druk 561 w sprawie udzielenia dotacji
szpitalom na zadania inwestycyjne, to jest druk Nr 561. Głos za, głos przeciw temu
wnioskowi formalnemu? Nie widzę, głosujemy.
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Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, dziękuję, zamykamy, proszę

wynik.

Głosowaliśmy:
32 osoby za,
brak przeciwnych,
1 osoba wstrzymała się.
Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku obrad.

Druk Nr 562 wniosek Pana Prezydenta o wprowadzenie do porządku obrad projektu
uchwały według druku Nr 562 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych  jako wkładu
finansowego na modernizację systemu informatycznego w ramach Norweskiego Mechanizmu
Finansowego, dotyczy takiego systemu ogólnokrakowskiego. Głos za, głos przeciw temu
wnioskowi? Nie widzę, głosujemy.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, dziękuję, zamykamy, proszę

wynik.

Głosowaliśmy:
34 za,
brak przeciwnych,
brak wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten punkt do porządku obrad.

Pan Paweł Sularz obecny, czy jeszcze ktoś się spóźnił? Nie widzę.  Proszę Państwa
zanim przejdziemy do punktu pod tytułem Interpelacje i wnioski Pani Przewodnicząca Rady
Miasta Małgorzata Radwan – Ballada w imieniu Komisji Głównej przedstawi projekt
uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Pani Danucie Michałowskiej, bardzo
proszę.

NADANIE PANI PROFESOR DANUCIE MICHAŁOWSKIEJ HONOROW EGO
OBYWATELSTWA STOŁECZNEGO KRÓLEWSKIEGO MIASTA KRAKOW A.

Radna – p. M. Radwan – Ballada
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Panowie Prezydenci! Wysoka Rado!
Proszę Państwa druk Nr 556 w sprawie nadania Pani Prof. Danucie Michałowskiej
Honorowego Obywatelstwa Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa.
Proszę Państwa Pani Danuta Michałowska, dama, wielka dama polskiej sceny. Za jej
poświęcenie dla sztuki i teatru, umiejętne przekazywanie piękna słowa i pobudzanie
wyobraźni bardzo proszę aby Rada Miasta Krakowa nadała Honorowe Obywatelstwo
Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa.
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Proszę Państwa z prośbą o nadanie tego zaszczytnego tytułu dla Pani Danuty Michałowskiej
wystąpili członkowie Związku Artystów Scen Polskich, jest to zbieŜne z obchodem 85-lecia
Pani Danuty Michałowskiej urodzin, jak równieŜ Państwo, którzy wystąpili, Oddział Związku
Artystów Polskich, który wystąpił z prośbą o nadanie Honorowego Obywatelstwa bardzo by
chciał aby ta uroczystość odbyła się 27 marca, kiedy to jest właśnie Międzynarodowy Dzień
Teatru. Proszę Państwa w odpowiednim czasie przedstawiłam Komisji Głównej propozycję
uhonorowania Pani Danuty i  Komisja Główna podjęła  jednogłośnie uchwałę dopuszczającą
do obradowania na Sesji Rady Miasta.
Pani Danuta wiele lat kształciła wielkich aktorów, którzy rozsławili Kraków, wiele lat
przekazywała nam przepiękne słowo, przepiękną poezję, szczególnie związała się z poezją
naszego Ojca Świętego, równieŜ i po Jego wyborze załoŜyła Teatr Jednego Aktora, który
przekształciła później w Teatr Godziny Słowa. Z tym teatrem występowała w całej Polsce i w
wielu krajach świata. Oprócz tego, Ŝe była dyrektorem teatrów krakowskich, była rektorem
Państwowej WyŜszej Szkoły Teatralnej, opublikowała wiele ksiąŜek między innymi ksiąŜkę o
podstawach polskiej wymowy scenicznej, napisała teŜ i wydała kilka ksiąŜek między innymi
Pamięć nie zawsze święta, wspomnienia, Karol Wołtyła – Artysta i Kapłan, Trzeba dać
świadectwo – mówić wierszem. Zatem proszę Państwa Komisja Główna zwraca się do Rady
Miasta zgodnie z § 4 ust. 4 Statutu Miasta Krakowa o nadanie tego najwyŜszego wyróŜnienia
miasta Krakowa Pani Prof. Danucie Michałowskiej. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej. Zgodnie z przyjętą procedurą nastąpiło
wprowadzenie przedstawiciela projektodawców i to nastąpiło, w tej sprawie nie ma dyskusji,
będziemy zaraz głosowali. Proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie nadania Pani Prof.
Danucie Michałowskiej Honorowego Obywatelstwa Stołecznego Królewskiego Miasta
Krakowa proszę o naciśnięcie stosownego guzika i podniesienie ręki.

Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
34 osoby za,
brak przeciwnych,
brak wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada podjęła uchwałę w sprawie nadania Pani Prof. Danucie

Michałowskiej Honorowego Obywatelstwa Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa.

Proszę Państwa teraz będą interpelacje.

INTERPELACJE I WNIOSKI RADNYCH
Proszę o wydruk osób, które się w tej materii zgłaszają. CzyŜby dzisiaj nie było interpelacji?
Bardzo proszę Pan Józef Pilch, przygotuje się Pan Osmenda.

Radny – p. J. Pilch
Panie Przewodniczący!
Ja mam dwie interpelacje, ale do protokołu. Dziękuję.
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Pan Łukasz Osmenda bardzo proszę – do protokołu, kolejny Pan Mirosław
Gilarski, przepraszam Pani.

Radna – p. M. Suter
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Ja tak na gorąco chciałam zwrócić się do Pana Prezydenta z zapytaniem dlaczego mieszkańcy
takich osiedli jak Kosocice, Rajsko, Zbydniowice, Soboniowice, którzy to jaką oni mają
uciąŜliwość jeŜeli chodzi o Barycz myślę, Ŝe mieszkańcy Krakowa i my nawet Radni dopiero
zdaliśmy sobie sprawę teraz gdy przyszła tutaj, zaopiniowaliśmy, uchwaliliśmy plan
zagospodarowania przestrzennego to jest raz, a dwa cały czas pracujemy nad lokalizacją
spalarni śmieci. I dopiero teraz zdajemy sobie sprawę jaką cenę ponieśli mieszkańcy przez
tyle lat jeśli chodzi o Barycz. Bo nam się wydawało,Ŝe Barycz tam jest i tam musi być itd.,
chyba jak tam śmierdzi, jak tam ludzie Ŝyją to Państwo doskonale wiecie, ci co mieszkają w
okręgu to na pewno dokładnie, a ci Państwo, którzy tam przejeŜdŜają to teŜ doskonale wiedzą
i proszę Państwa ci mieszkańcy mieli taki przywilej, Ŝe raz w miesiącu w pierwszą sobotę
miesiąca mogli do jednej tony oddać sobie śmieci bezpłatnie i oczywiście w tym czasie,
właśnie teraz zabrano tym Państwu ten przywilej. Ja chciałam Pan Prezydenta zapytać
dlaczego, jaki był powód, Ŝe te osoby nie mogą, mieszkańcy tych osiedli nie mogą oddać
bezpłatnie raz w miesiącu jak do tej pory i apeluję Ŝeby jednak zrobić wszystko Ŝeby jednak
dalej mogli korzystać z tego przywileju. Ja myślę, Ŝe im się to naleŜy. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Pan Mirosław Gilarski proszę, przygotuje się Pan Słoniowski.

Radny – p. M. Gilarski
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Prezydenci!
Szanowni Państwo Radni!
Ja mam tylko trzy interpelacje. Pierwsza dotyczy, nawiązuję do pisma Regionalnej Izby
Obrachunkowej informującego między innymi, Ŝe jedna z uchwał Rady Miasta Krakowa jest
sprzeczna z róŜnymi przepisami, w tym nawet narusza Konstytucję. Ja chciałbym poprosić o
informację takich uchwał w tej kadencji było juŜ sporo, nie dodaje to splendoru ani prestiŜu
samorządowi miasta Krakowa, chciałbym prosić o informacje na ten temat.

Druga interpelacja dotyczy wykupu mieszkań komunalnych przy ulicy Traugutta 4 i 8.
Trzecia dotyczy sieci szkolnictwa specjalnego i integracyjnego. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan Łukasz Słoniowski, przygotuje się Pan Wojciech
Hausner.

Radny – p. Ł. Słoniowski
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Szanowni Państwo!
Ja mam trzy krótkie interpelacje. Zgłosili się do mnie mieszkańcy Pychowic proszę o
zwiększenie częstotliwości linii autobusowych 112 i 162 w związku z czym proszę o
odpowiedź czy były badania co do zapotrzebowania na takie zwiększenie, czy planowane jest
takie zwiększenie i czy jest ono moŜliwe, pierwsza sprawa.
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Druga sprawa to równieŜ od mieszkańców kwestia czy planowana jest rozbudowa
ścieŜki rowerowej do Tyńca. Jak wiemy ona jest ładna, nowoczesna tylko, Ŝe przerywana i
czy ona będzie połączona w jeden ciąg, ewentualnie kiedy.

Trzecia interpelacja czy miasto zamierza coś zrobić ze zwiększeniem dostępu do
biletów. Podobno zgłaszają się mieszkańcy, którzy zwłaszcza w Nowej Hucie nie mogą kupić
biletów komunikacji miejskiej, czy rozwaŜane są jakieś rozwiązania tego problemu,
ewentualnie czy brane są pod uwagę moŜliwości budowania czy ustawiania automatów
sprzedających takie bilety. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Pan Wojciech Hausner bardzo proszę, przygotuje się Pani Patena. Do protokołu.
Pani Patena bardzo proszę. Nieobecna. Pani GraŜyna Fijałkowska.

Radna – p. G. Fijałkowska
Pani Prezydent! Panie Przewodniczący!
Szanowni Państwo!
W 1978 roku 30 lat temu tysiącletni Kraków, jedno z najpiękniejszych miast Polski i Europy
został wpisany na Listę Światowego Dziedzictwa Kultury UNESCO. Jest miejscem pięknym,
dostojnym, czarodziejskim, tak spostrzegają go przybywający z całego świata turyści i my
krakowianie. Wpisanie miasta na Światową Listę to z jednej strony prestiŜ, a z drugiej
deklaracja stałej opieki państwa i lokalnej społeczności o piękno, które wykracza poza ramy
regionu, kraju, a nawet kontynentu. Wnioskuję o zorganizowanie w bieŜącym roku wspólnie
ze Społecznym Komitetem Odnowy Zabytków, Uniwersytetem Jagiellońskim i Krakowskimi
Muzeami obchodów jubileuszowych, sesji naukowych, odczytów, wystaw prezentujących
obraz miasta sprzed 30 lat i zmian jakie w nim zaszły do dnia dzisiejszego. Będzie to element
promocji miasta, a równocześnie wyrazem dumy z tego, Ŝe przyszło nam mieszkać w tak
pięknym miejscu. Wnioskuję równieŜ o wdroŜenie w Ŝycie programu zagospodarowania i
promocji unikalnej w skali Europy Twierdzy Kraków składającej się z ok. 120 obiektów i
podjęcie starań o umieszczenie ich w przyszłości na liście UNESCO. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Pan Kajetan d' Obyrn, przygotuje się Pan Paweł Zorski.

Radny – p. K. d' Obyrn
Panie Przewodniczący ja rzadko składam interpelacje w związku z czym od razu trzy.

Pierwsza, proszę o wyjaśnienie dlaczego został ogłoszony przetarg na opracowanie
materiałów do wniosku ULD dla budowy tunelu łączącego ulicę Powstańców Śląskich z ulicą
Powstańców Wielkopolskich w Krakowie jeŜeli nie ma takiego zadania inwestycyjnego w
budŜecie na 2008 rok i jakie jest źródło finansowania tych materiałów, a takŜe jaka jest
przyczyna, czy istnieje jakieś opracowanie, dokumentacja, studium wykonalności, które jest
podstawą do tego Ŝeby przygotowywać takiego zadania. Przypomnę równieŜ, Ŝe nie ma tego
zadania nawet w projekcie WPI złoŜonym przez Prezydenta sięgającym prawie do 2020 roku.

Druga interpelacja dotyczy prośby o wyjaśnienie czy zlecona przez ZDiT
dokumentacja dla skrzyŜowania Prądnicka – Słowackiego jest zgodna z zapisem całkowitego
zakresu rzeczowego budŜetu z 2007 roku oraz z decyzją ULICP z 2006 roku, a jeŜeli nie to
dlaczego i proszę o wskazanie źródła finansowania w budŜecie na 2008 rok dokumentacji
dotyczącej budowy skrzyŜowania dwupoziomowego. Czy Rada Programowa ds. rozwoju
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transportu przy Prezydencie Krakowa zajmowała się skrzyŜowaniem dwupoziomowym
Prądnicka – Słowackiego, a jeŜeli tak to jaka była jej opinia, czy istnieje dokument
wskazujący na celowość ruchową, ekonomiczną dwupoziomowego skrzyŜowania np. wstępne
studium wykonalności i czy przeprowadzono konsultacje społeczne z mieszkańcami Alei
Słowackiego dotyczące budowy dwupoziomowego skrzyŜowania.

Trzecią interpelację napisałem w zasadzie wczoraj na Komisji Infrastruktury, dotyczy
ona oznakowania poziomego dróg, a w szczególności ile i jakim kosztem, dlaczego, czy to
było kontrolowane i czy brak lub nieczytelne oznakowanie poziome ulic wpływa na
bezpieczeństwo ruchu drogowego. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan Paweł Zorski, przygotuje się Pan Chwajoł. Pani Marta
Patena była, lista przeszła, trzeba poczekać, Pan Zorski.

Radny – p. P. Zorski
Panie Przewodniczący! Państwo Prezydenci!
Proszę Państwa ja w skrócie temat moich interpelacji.

Pierwsza dotyczy kwestii planowania przestrzennego, w zasadzie wydawania wuzetek
dla obszaru, to jest obszar Piastowska – Królowej Jadwigi, właściwie Słonecznikowa –
Królowej Jadwigi, ulica Ludwika Węgierskiego, tam jest obszar zabudowy jednorodzinnej,
pojawia się inwestor, który chce tam stawiać bloczek, wielka prośba o to Ŝeby jednak uwaŜnie
wydawać decyzje w tej sprawie, nie poddawać się jakimś dziwnym obliczeniom powierzchni
zabudowy do powierzchni budynku bo to jest dziwnie robione. Tak, Ŝe prośba tutaj do Pana
Prezydenta o ewentualne informacje jak ta sytuacja wygląda i prośba Ŝeby tam nie zrobiono
jakiegoś błędu w wydawaniu tej decyzji.

Druga interpelacje jest moŜe nie z tych czasów poniewaŜ dotyczy dostaw prądu dla
obszaru Królowej Jadwigi gdzie ostatnio następują bardzo częste wyłączenia prądu. JeŜeli w
tych czasach w XXI wieku nagle wieczorem na trzy godziny wypada prąd to Państwo
zdajecie sobie sprawę jaki to jest kłopot dla mieszkańców, ja wiem, Ŝe to jest powiedzmy
Zakład Energetyczny, ale myślę, Ŝe interwencja ze strony Prezydenta Miasta w tej sprawie w
stosunku do Zakładu Energetycznego czy instytucji, która tym się zajmuje myślę, Ŝe powinna
spowodować szczególnie jakąś poprawę szczególne, Ŝe miasto o ile wiem dla Zakładu
Energetycznego jest  niezwykle przychylne i stara się Ŝeby to wszystko było w porządku.
Natomiast systematyczne wyłączanie prądu po prostu przypomina zupełnie inne czasy.

I trzecia interpelacja jest pewnym nawiązaniem do moich interpelacji z poprzedniej
kadencji, dotyczy kolejki z Dworca Głównego do Portu Lotniczego i prośba o to czy
przystanki w rejonie Olszanicy i Mydlnik są przewidywane i czy jest szansa Ŝeby mieszkańcy
tych osiedli, przez które ten pociąg przejeŜdŜa mogli z nich korzystać. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Pani Marta Patena proszę bardzo.

Radna – p. M. Patena
Wydaje mi się po pierwsze Panie Przewodniczący, Ŝe z tym końcem kolejki nie ma Pan racji,
a interpelację składam do protokołu, dotyczy wyrównywania równych szans w poprzednim
roku, o to co Pan Prezydent w tej kwestii zrobił. Dziękuję.
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Przewodniczący ustala kolejność głosów. Dziękuję bardzo.  W tej sprawie zamykamy punkt
pod tytułem Interpelacje Radnych i wnioski Radnych. Bardzo proszę Pana Sekretarza o
udzielenie w imieniu Pana Prezydenta odpowiedzi na interpelacje.

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE RADNYCH

Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Chciałem poinformować, Ŝe na Sesji w dniu 13 lutego zgłoszono 41 interpelacji, na 9 z nich
Prezydent udzielił juŜ odpowiedzi, termin udzielenia na nie odpowiedzi upływa 5 marca.
Natomiast na Sesji w dniu 23 stycznia zgłoszono 43 interpelacje, między sesjami do dnia
12 lutego dodatkowo 31 i na wszystkie interpelacje została udzielona odpowiedź.
Jest jedna, co do której termin udzielenia odpowiedzi, interpelacji międzysesyjnej, upływa w
dniu 27 lutego czyli w dniu dzisiejszym i ta odpowiedź powinna dotrzeć do
zainteresowanego. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Czy w sprawie odpowiedzi ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi? Nie widzę.
Stwierdzam teŜ, Ŝe Pan Janusz Chwajoł złoŜył interpelacje do protokołu. Przechodzimy do
punktów merytorycznych, proszę Państwa dzisiaj plan jest taki Ŝeby pójść jak najszybciej z
punktami i jeŜeli to jest moŜliwe zrobić to bez przerwy, natomiast jeŜeli okaŜe się, Ŝe około
godziny 14.oo, 14.30 jeszcze przed nami duŜo rzeczy to wiem, Ŝe Klub PiS chce złoŜyć
wniosek o przerwę więc wtedy ogłoszę przerwę. Proszę Państwa punkt 1:

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO OBSZARU „CMENTARZ GR ĘBAŁÓW”.
Druk Nr 530. Bardzo proszę w imieniu Pana Prezydenta Pan Prezydent Bujakowski bardzo
proszę.

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. K. Bujakowski
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru Cmentarz Grębałów według druku 530 nie wpłynęła ani
autopoprawka ani poprawki Radnych. Wnoszę zatem do Wysokiej Rady o uchwalenie tego
planu. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo Panu Prezydentowi. Czy w sprawie planu miejscowego Grębałów ktoś z
Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ odbyliśmy II czytanie,
głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do druku Nr 531:

ZAMIAR LIKWIDACJI SZKOŁY PODSTAWOWEJ SPECJALNEJ NR 118 W
ZESPOLE SZKÓŁ SPECJALNYCH NR 7 Z SIEDZIB Ą W SZPITALU
SPECJALISTYCZNYM IM. S. śEROMSKIEGO W KRAKOWIE, OSIEDLE NA
SKARPIE 66.
Bardzo proszę w imieniu Pana Prezydenta Pan Dyrektor  Matuszek.
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Dyrektor Wydziału Edukacji – p. J. Matuszek
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Szanowni Państwo!
Zamiar likwidacji z inicjatywy szkoły przeszedł I czytanie, nie wpłynęły Ŝadne poprawki ani
autopoprawki, to w zasadzie tyle. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła II czytanie, głosowanie w bloku głosowań.

ZAMIAR LIKWIDACJI ZASADNICZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ SPEC JALNEJ NR
34 W ZESPOLE SZKÓŁ SPECJALNYCH NR 11 W KRAKOWIE, AL .
DYGASIŃSKIEGO 25.
Jest to projekt Prezydenta Miasta, druk Nr 532, bardzo proszę Pan Dyrektor Matuszek.

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. J. Matuszek
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Szanowni Państwo!
Podobnie jak w poprzednim druku teŜ zamiar likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej
Specjalnej został procedowany, jest procedowany z inicjatywy społeczności szkolnej, nie
wpłynęły ani Ŝadne autopoprawki ani poprawki. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła II czytanie, głosowanie w bloku głosowań.

ZMIAR LIKWIDACJI FILII NR 2 SZKOŁY PODSTAWOWEJ SPEC JALNEJ NR 79
W ZESPOLE SZKÓŁ SPECJALNYCH NR 6 W KRAKOWIE, OS. SZ KOLNE 27.
Bardzo proszę druk Nr 533, Pan Dyrektor Matuszek.

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. J. Matuszek
Panie Przewodniczący!  Pani Prezydent!
Szanowni Państwo!
Zamiar likwidacji filii Nr 2 Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 79 jest tylko i wyłącznie
spowodowany co zostało zresztą juŜ omówione przy I czytaniu spowodowany koniecznością
uporządkowania pracy nauczycieli, którzy będą w tym momencie zatrudnieni przez MOS, teŜ
podobnie jak w poprzednich przypadkach ani poprawka ani autopoprawka Ŝadna nie
wpłynęła. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury
Fizycznej, czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada
odbyła II czytanie, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk:

ZAMIAR LIKWIDACJI FILII SZKOŁY MUZYCZNEJ I STOPNIA IM.
BRONISŁAWA RUTKOWSKIEGO W KRAKOWIE POWOŁANEJ 1 WRZE ŚNIA
1976 ROKU W POROZUMIENIU Z WŁADZAMI GDOWA, MAJ ĄCEJ SWOJĄ
SIEDZIBĘ W BUDYNKU OCHOTNICZEJ STRA śY POśARNEJ PRZY ULICY
BOCHEŃSKIEJ 640, 32-420 GDÓW.
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Druk Nr 548, bardzo proszę Pan Dyrektor Matuszek.

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. J. Matuszek
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Szanowni Państwo!
Szkoła Muzyczna I stopnia prowadziła w Gdowie szkołę na tamtym terenie, ta filia została z
inicjatywy szkoły oddana do uŜytku w zasadzie przez gminę Gdów, natomiast nauczyciele
będą dalej pracować w Szkole Muzycznej w Krakowie przy ulicy Józefińskiej. śadna
poprawka ani autopoprawka nie wpłynęły. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła II czytanie, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk:

PRZYJĘCIE ZASAD KORZYSTANIA ZE STOŁÓWEK W PRZEDSZKOLACH,
SZKOŁACH, MŁODZIE śOWYCH OŚRODKACH WYCHOWAWCZYCH,
SPECJALNYCH OŚRODKACH SZKOLNO – WYCHOWAWCZYCH I BURSACH
PROWADZONYCH PRZEZ GMIN Ę MIEJSKĄ KRAKÓW.
Druk Nr 539, bardzo proszę Pan Dyrektor Matuszek.

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. J. Matuszek
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
OtóŜ  zgodnie z ustawą, która nakłada na gminę, na organ prowadzący ustalenie zasad
korzystania ze stołówek, w tym wysokość opłat, została przygotowana propozycja przyjęcia
tych zasad korzystania ze stołówek w szkołach, w przedszkolach, młodzieŜowych ośrodkach
wychowawczych. W przypadku tej uchwały wpłynęły poprawki i ostatnia poprawka,
poprawki Pana Radnego Sularza nie znalazły jeszcze odzwierciedlenia, chyba Państwo
jeszcze nie dostali w skrytkach opinii Prezydenta dlatego jestem zobligowany przedstawić je
dzisiaj, a to z uwagi na bardzo krótki termin przygotowania. OtóŜ chciałem tutaj zaznaczyć,
omawiając te poprawki, przeczytam, być moŜe będzie to korzystne i proste, aby Państwo
mogli się ustosunkować do tych poprawek.
Uzasadnienie: Dopisanie do § 1 pkt 3 lit c/ moŜliwości korzystania ze stołówek szkolnych
osobom spoza placówki budzi wątpliwość ze względu na zapewnienie bezpieczeństwa w
szkole, a z taką poprawką wystąpił Pan Radny. Nie moŜna dopuścić do sytuacji, aby kaŜdy
mógł wejść do szkoły czy placówki. Ponadto Ŝywienie osób spoza szkoły moŜe się wiązać z
koniecznością wprowadzenia kasy fiskalnej, prowadzenia księgowości  koniecznością
rozliczenia z Urzędem Skarbowym. Zgodnie z art. 67a ustawy z dnia 7 września o systemie
oświaty zasady korzystania ze stołówki w tym wysokość opłaty za posiłek ustala organ
prowadzący szkołę. Ustawodawca nie sprecyzował jednak, który organ samorządowy ma
wykonać to nowe zadanie. Art. 5c ustawy o systemie oświaty określa, które zadania w
przypadku szkół prowadzonych przez samorządy wykonuje organ wykonawczy, a które organ
stanowiący. Nowelizując ustawę nie zapisano jednak, który organ odpowiada za przepisy
dotyczące stołówek. W takim stanie prawnym naleŜy zastosować przepisy o samorządzie
gminnym stanowiące, Ŝe do właściwości Rady gminy naleŜą wszystkie sprawy pozostające w
zakresie działania gminy o ile ustawy nie stanowią inaczej. Dlatego do kompetencji Rady
Gminy naleŜy ustalenie zasad korzystania ze stołówek, a przez to do kompetencji Rady
Miasta. Określenie zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz określenie wysokości opłat
za posiłki naleŜy do wyłącznej właściwości organu prowadzącego szkołę.
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Procedowany projekt uchwały Rady Miasta Krakowa jest pewnym rozwiązaniem
kompromisowym pomiędzy kompetencjami organu prowadzącego wynikającymi wprost z
ustawy, a praktyką obecnie stosowaną, w której to dyrektor placówki ustala odpłatność za
wyŜywienie w stołówce. Natomiast proponowana przez Pana Radnego Pawła Sularza
poprawka przekazuje kompetencje Rady Miasta Krakowa dyrektorom placówek co stoi w
sprzeczności z art. 67a ust. 2 ustawy o systemie oświaty. I to tyle jeśli chodzi o odniesienie
się. Bardzo serdecznie dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Czy w sprawie poprawek, przypomnę są złoŜone poprawki Pana Janusza Chwajoła
i Pawła Sularza, ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ
odbyliśmy II czytanie, głosowanie w bloku głosowań.

PRZYJĘCIE PROGRAMU POMOCY DE MINIMIS UDZIELANEJ W GMINIE
MIEJSKIEJ KRAKÓW W NALE śNOŚCIACH STANOWI ĄCYCH DOCHÓD
BUDśETU GMINY.
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 536. Bardzo proszę w imieniu Pana Prezydenta
– kto to przedstawia, Panie Skarbniku kto przedstawia, jest zapisana Pani Wołoch, bardzo
proszę.

Dyrektor Wydziału Podatków i Opłat – p. C. Wołoch
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Szanowni Państwo Radni!
Projekt uchwały według druku Nr 356 w sprawie przyjęcia programu pomocy de minimis
udzielanej w Gminie Miejskiej Kraków w naleŜnościach stanowiących  dochód budŜetu
gminy, jest to II czytanie tego projektu, w okresie wyznaczonym nie wpłynęły poprawki, Pan
Prezydent równieŜ nie będzie zgłaszał tutaj do tego projektu autopoprawek. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji BudŜetowej i pozytywną
opinię Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych
chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła stosowne czytanie, II czytanie,
głosowanie w bloku głosowań.

USTALENIE DLA PRACOWNIKÓW JEDNOSTKI BUD śETOWEJ STRAśY
MIEJSKIEJ MIASTA KRAKOWA NAJNI śSZEGO WYNAGRODZENIA
ZASADNICZEGO ORAZ ZAAKCEPTOWANIA WARTO ŚCI JEDNEGO PUNKTU.
Druk Nr 540, projekt Prezydenta Miasta, referuje Komendant StraŜy Miejskiej Pan Janusz
Wiaterek.

Komendant StraŜy Miejskiej Miasta Krakowa – p. J. Wiaterek
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Szanowni Państwo Radni!
Do projektu uchwały Komisja Praworządności zgłosiła jedną poprawkę, która polega na
zmianie wartości jednego punktu z kwoty proponowanej 8 zł na kwotę 9 zł. Uprzejmie proszę
o przyjęcie tej poprawki, nie zmieni ona generalnie kwot zakładanych na powyŜszą regulację
płac w jednostce, choć w przyszłości umoŜliwi płynniejszą regulację wynagrodzeń w StraŜy
Miejskiej Miasta Krakowa. Uprzejmie Państwa proszę o przyjęcie uchwały.  Dziękuję.
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Pan Radny Włodarczyk obecny, do protokołu, w sprawie tej bardzo proszę
poprawki Pan Jerzy Woźniakiewicz.

Radny – p. J. Woźniakiewicz
Panie Prezydencie! Panie Przewodniczący!
Szanowni Państwo!
Bardzo dziękuję Panu Komendantowi za pozytywne zarekomendowanie poprawki, którą
zgłosiła Komisja Praworządności i równieŜ apeluję do Państwa o jej poparcie. UmoŜliwi ona
podniesienie atrakcyjności zawodu straŜnika miejskiego na rynku pracy i mam nadzieję, Ŝe
zahamowania poprzez zmniejszenie pewnego komina płacowego pomiędzy płacami
straŜników, a policjantów, zahamowania odejść z tej jednostki. Bardzo dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie ktoś z  Państwa Radnych chce zabrać głos? Dziękuję.
Stwierdzam, iŜ odbyliśmy II czytanie, głosowanie w bloku głosowań.

ZMIANY W BUD śECIE MIASTA KRAKOWA NA ROK 2008 /DOT. ZMIAN W
PLANIE WYDATKÓW W DZIAŁACH 700 I 921/.
Projekt Prezydenta, druk Nr 545, jest to II czytanie, Pan Lesław Fijał bardzo proszę poprawki,
autopoprawki itd.

Skarbnik Miasta Krakowa – p. L. Fijał
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Wysoka Rado Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa!
Do druku Nr 545 będącego projektem Pana Prezydenta uchwały Wysokiej Rady w sprawie
zmian w budŜecie miasta Krakowa na rok 2008 nie wpłynęła Ŝadna poprawka. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam,  iŜ odbyliśmy II czytanie, głosowanie w bloku głosowań.

OBJĘCIE PRZEZ RADĘ MIASTA KRAKOWA HONOROWEGO PATRONATU
NAD PROJEKTEM SECOND KRAKOW.
Druk Nr 521,bardzo proszę w imieniu wnioskodawców, zawieszam ten punkt i bardzo proszę
przedstawiciela Grupy Radnych o skontaktowanie się.

PRZYJĘCIE PROGRAMU DOSTOSOWANIA SYSTEMU KOMUNIKACJI
MIEJSKIEJ DO OBSŁUGI OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH.
Projekt Grupy Radnych, druk Nr 522, bardzo proszę II czytanie, w imieniu Grupy Radnych
Pan Paweł Sularz. Jak widzę podobnie, myślałem, Ŝe o 12.oo skończymy, ale w nocy chyba
skończymy o dwunastej bo nie ma referentów. Proszę bardzo Pan Paweł Sularz – uchwała w
sprawie niepełnosprawnych.

Radny – p. P. Sularz
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Szanowni Radni!
Do projektu nie wniesiono Ŝadnych uwag, proszę o przyjęcie. Dziękuję.
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła II czytanie, głosowanie w bloku głosowań. Czy Pan Radny
Gilarski w imieniu SECOND KRAKOW, czekamy w takim układzie, przechodzimy do
druków pierwszych czytań.

UDZIELENIE DOTACJI SZPITALOM MIEJSKIM NA REALIZACJ Ę ZADAŃ
INWESTYCYJNYCH.
Projekt Prezydenta, druk Nr 561, bardzo proszę Pan Dyrektor Bohosiewicz. Bardzo proszę
Urząd o zorganizowanie się bo nie chciałbym robić specjalnej przerwy na doprowadzenie
urzędników.

Dyrektor Biura ds. Ochrony Zdrowia – p. A. Bohosiewicz
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Państwo Radni!
Projekt Prezydenta według druku 561 dotyczy przekazania środków w trzech takich grupach
na wyposaŜenie inwestycyjne naszych miejskich szpitali. Po pierwsze są to środki, które
przeznacza dzielnica na zakup łóŜka specjalistycznego i pomp infuzycjnych dla Szpitala
śeromskiego. Drugim elementem tej uchwały są środki na wykonanie projektu niezbędnego
do złoŜenia wniosku aplikację na środki unijne. I wreszcie trzeci element tej uchwały to są
konkretnie wymienione środki związane z zakończeniem procesu modernizacji Oddziału
Urologii w Szpitalu Narutowicza i w ramach dokończenia tej modernizacji jest wniosek o
przekazanie pieniędzy na konkretne urządzenia nowoczesne pozwalające badań oraz
wykonywać metodami nowoczesnymi laparoskopowymi zabiegi operacyjne związane z
pęcherzem, związane z prostatą i bezinwazyjne leczenie nerek poprzez iniekcję podskórną.
Bardzo serdecznie proszę o przyjęcie tej uchwały. Komisje bardzo do tej uchwały odniosły
się pozytywnie zarówno Komisja Zdrowia jak i Komisja BudŜetowa potwierdzając wolę, iŜ
jest ta uchwała w intencjach prowadzonej przez miasto polityki prozdrowotnej. Dziękuję
bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie rzeczywiście mamy  opinię Komisji BudŜetowej, która w
dniu wczorajszym pozytywnie zaopiniowała głosując 6 za, brak przeciwnych, brak
wstrzymujących się, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu oraz Komisji Zdrowia i
Profilaktyki, która w dniu 25 lutego pozytywnie zaopiniowała głosując 5 za – jednomyślnie.
Otwieram dyskusję, czy ktoś z Państwa Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ odbyliśmy I czytanie, a w związku ze złoŜeniem wniosku o odstąpienie od II
czytania ustalam godzinę 11.25 na autopoprawki i 11.30 na poprawki w tej sprawie.

POWOŁANIE KOMISJI KONKURSOWEJ DLA ROZSTRZYGNI ĘCIA KONKURSU
DLA RAD DZIELNIC MIASTA KRAKOWA W ROKU 2008.
Jest to projekt Komisji Głównej, w tej sprawie ja pozwolę sobie przedstawić w imieniu Pani
Przewodniczącej nieobecnej.
W tej sprawie został złoŜony projekt, do niego zostały złoŜone poprawki dotyczące składu
Radnych, składu Radnych ze strony Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej i to przyjęto
jako autopoprawkę, następnie Pan Radny Kosior złoŜył swoją poprawkę i w ten sposób mamy
w całości skompletowany skład. Oczywistość powołania Komisji Konkursowej jest jasna,
skład jest juŜ w drodze negocjacji i autopoprawek tudzieŜ poprawek przedstawiony. To tyle
jeśli chodzi o przedstawienie tego projektu uchwały.
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Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ
odbyliśmy I czytanie, proszę bardzo.

Radna – p. M. Suter
Panie Przewodniczący ja chciałam zapytać czy w sprawie odstąpienia od II czytania moŜna w
tym momencie zabrać głos jeŜeli chodzi o ten projekt uchwały w sprawie powołania.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
W sprawie odstąpienia czy w sprawie uchwały?

Radna – p. M. Suter
W sprawie odstąpienia.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
To wtedy, kiedy będzie wniosek.

Radna – p. M. Suter
Dobrze, dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Ustalam termin składania autopoprawek na godzinę 11.25, termin zgłaszania poprawek na
11,30, oczywiście w przypadku wniosku, a jest złoŜony wniosek o odstąpienie od II czytania
jest zawsze głos za, głos przeciw, wtedy moŜna zabrać głos.

PATRONAT NAD RUCHEM HARCERSKIM W KRAKOWIE.
Projekt Grupy Radnych, druk Nr 551, bardzo proszę Pan Wojciech Hausner w imieniu Grupy
Radnych.

Radny – p. W. Hausner
Chciałem krótko przedstawić projekt uchwały w sprawie patronatu nad ruchem harcerskim w
Krakowie, jest to rozwinięcie uchwały, która obowiązywała od 2001 roku, a która była
przyjęta przez Radę Miasta Krakowa w związku z 90-leciem ruchu harcerskiego, teraz zbliŜa
się jego 100-lecie to jest jak gdyby główny powód rozwinięcia tej uchwały i poszerzenia i
przyjęcia przez Radę Miasta Krakowa patronatu honorowego nad ruchem harcerskim wobec
zbliŜającej się setnej rocznicy powstania na ziemiach polskich pierwszych druŜyn
skautowych. Ja nie będę tu rozwijał tego wątku uzasadnienia historycznego bo ono ma tak
naprawdę największe znaczenie, jest to pochylenie się Rady Miasta Krakowa nad dorobkiem
ruchu harcerskiego przez te bliskie juŜ 100 lat, Kraków był zawsze najsilniejszym ośrodkiem
działania najpierw skautingu, potem ruchu harcerskiego, zawsze był w centrum działań
niepodległościowych, takŜe w tych trudnych latach PRL-u to w Krakowie rodziły się róŜne
inicjatywy, które były taką jasną plamą na ciemnej mapie ówczesnego państwa. Ta uchwała
ma dwa wyraźne segmenty, jeden, który juŜ wspomniałem czyli ten honorowy patronat Rady
Miasta, a w drugi to jest taki fragment uchwały kierunkowej dla Prezydenta Miasta Krakowa,
w którym jest opisanych sześć obszarów wsparcia i współdziałania Miasta Krakowa z ruchem
harcerskim, główny oczywiście punkt wyjścia do konstrukcji tych obszarów to jest wsparcie
samorządu dla działań wychowawczych prowadzonych przez harcerstwo dlatego tu jest
pewna kontynuacja, dotyczy to programu wsparcia finansowego dla remontów izb i lokali
harcerskich tych, które znajdują się w lokalach gminnych. Tak, Ŝe to tak naprawdę z jednej
strony jest to wsparcie dla harcerstwa, ale równocześnie wzbogaca czy pozwala na
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unowocześnienie, remontowanie substancji lokalowej będącej własnością gminy Kraków.
Drugi obszar to jest podjęcie takich działań, które by poprzez dyrektorów szkół dały większe
moŜliwości działania druŜyn harcerskich na terenie szkół, jest wiele takich obszarów w
Krakowie gdzie z przyczyn lokalowych czy braku moŜliwości współpracy te druŜyny nie
powstają, a jest zainteresowanie rodziców taką formą aktywności ich dzieci. Jest tu równieŜ
obszar polegający na tym, Ŝe postulujemy aby przyjrzeć się programowi współpracy z
organizacjami pozarządowymi tak Ŝeby te organizacje, bo to nie tylko chodzi o organizacje
harcerskie, ale te organizacje, które działają w obszarze wychowania były moŜe w większym
stopniu zauwaŜane w programie wsparcia, który w tej chwili funkcjonuje i punkty trzy, które
się tutaj pojawiają ostatnie dotyczą juŜ bezpośrednio 100-lecia. To jest po pierwsze włączenie
się do tych przedsięwzięć programowych, które będą inicjowały organizacje harcerskie, po
drugie jest tutaj inicjatywa utworzenia Muzeum Ruchu Harcerskiego co jest rozwinięte potem
w rezolucji, którą równieŜ dzisiaj będziemy podejmować i wreszcie wykorzystanie systemu
odznak, odznaczeń i wyróŜnień, które w Krakowie funkcjonują w kontekście 100-lecia w
roku 2010, 2011, aby to było moŜliwe do zrealizowania.
Kończąc, bo myślę, Ŝe jeŜeli będzie jakaś dyskusja to odpowiem na pytania czy wątpliwości,
chciałem tylko powiedzieć, Ŝe po pierwsze jest to taka inicjatywa samorządu jak na razie
jedyna w Polsce, są tylko sygnały, Ŝe inne samorządy pójdą tym tropem, po drugie chciałem
dodać, Ŝe bardzo waŜne wychowanie, stworzenie atmosfery wychowawczej przez organy
publiczne i myślę, Ŝe ta uchwała równieŜ taką funkcję spełnia, jeŜeli dodamy do tego, Ŝe w
tym roku Senat przyjął uchwałę o ogłoszeniu roku 2008 Rokiem Olgi i Andrzeja
Małkowskich czyli twórców harcerstwa, w ubiegłym roku przyjął uchwałę w sprawie
wsparcia wychowania w Polsce, kilka lat temu był równieŜ Rok Aleksandra Kamińskiego
innego wybitnego pedagoga związanego z harcerstwem to myślę, Ŝe ta uchwała czy ten
projekt uchwały się wpisuje doskonale w te wszystkie działania. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie nie mamy Ŝadnych opinii, otwieram dyskusję, bardzo proszę
kto z Państwa Radnych chce zabrać głos? Pan Kocurek bardzo proszę.

Radny – p. B. Kocurek
Panie Przewodniczący! Państwo Prezydenci!
Szanowni Państwo Radni!
Ja mam takie pytanie, w zasadzie poruszałem juŜ tą kwestię na Komisji Edukacji wczoraj
dotyczące tego czy rzeczywiście właściwym jest aby co kilka lat trzeba było ponownie
obejmować patronat nad harcerstwem. Przypominam w 2001 r. Rada Miasta taki patronat nad
ruchem harcerskim objęła. To jest jakby pierwsza sprawa, ale tu Pan Radny Hausner, który
jest projektodawcą zresztą wczoraj na Komisji obiecywał, Ŝe będzie poprawka w tej sprawie
dotycząca uchylenia poprzedniej uchwały Ŝeby to jakoś miało ręce mi nogi, bardzo liczę na tą
poprawkę. Natomiast druga sprawa, która mnie troszeczkę nurtuje to jest punkt w § 2 pkt 5:
opracowanie programu włączenia Miasta Krakowa do inicjatywy stworzenia Muzeum Ruchu
Harcerskiego poprzez Muzeum Historyczne Miasta Krakowa. Boję się po prostu czy to nie
jest próba tak naprawdę stworzenia kolejnej miejskiej instytucji kultury jakim byłoby
Muzeum Harcerstwa, a na to zgody wydaje mi się większości Radnych nie będzie i wydaje mi
się, Ŝe po prostu tutaj projektodawcy próbują jakby tylnymi drzwiami wprowadzić coś w
rodzaju uchwały kierunkowej w sprawie stworzenia tego typu muzeum. JeŜeli w ogóle moŜna
byłoby mówić o jakimkolwiek, o jakiejkolwiek ekspozycji to moŜe z okazji tego jubileuszu
moŜna by stworzyć jakąś wystawę kilkumiesięczną, natomiast wydaje mi się, Ŝe kolejna
instytucja kultury, a szczególnie muzeum to jest pomysł chybiony. Dziękuję bardzo.
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie, czy w tej sprawie, bardzo proszę.

Radny – p. W. Haunser
Odpowiadając na te pytania, rzeczywiście na wczorajszym posiedzeniu Komisji Edukacji
potwierdziłem, Ŝe błędem formalnym jest brak zapisu o uchyleniu uchwały z 2001 roku,
natomiast tu chciałem powiedzieć, Ŝe te uchwała obecna poszerza zakres tamtej uchwały więc
z tego tytułu to powtórzenie wydaje się, Ŝe jest potrzebne, przy jej uchyleniu z punktu
widzenia formalnego wszystko będzie w porządku, teraz ten zakres współdziałania jest
poszerzony czy zakres jakiegoś wsparcia. Druga rzecz, na którą chciałem zwrócić uwagę to tu
jest troszeczkę odwrócenie kolejności. To znaczy Rada Miasta będzie wspierała coś co jest
inicjatywą ruchu harcerskiego czyli organizacji pozarządowych w naszej ocenie bardzo
waŜnych, jednych z nielicznych, które działają w obszarze wychowania. JeŜeli chodzi o
Muzeum Ruchu Harcerskiego to oczywiście tu się nie zgadzam ze stwierdzeniem, Ŝe jest
wprowadzane tylnymi drzwiami, bo jak to traktować tylnymi drzwiami jeŜeli jest wprost
zapis w projekcie uchwały i oczywiście moŜna by konstruować odrębną uchwałę tylko na ten
temat, ale wydaje mi się, Ŝe w całości to jest spójne i kompleksowo dotyka całej sprawy. Ja tu
chciałem tu teŜ podkreślić pewne nieporozumienie, to nie chodzi o to, Ŝeby Muzeum
Historyczne Miasta Krakowa otworzyło Muzeum Harcerstwa, tu jest taka sugestia Ŝeby
Muzeum zorganizowało tą wystawę o której Pan wspomniał bo ona pewnie się odbędzie bo
organizacje harcerskie się do tego przygotowują tak czy inaczej. Natomiast tutaj trzeba dodać,
Ŝe Muzeum Historyczne Miasta Krakowa jest w posiadaniu bardzo duŜej, obszernej kolekcji
harcerskiej poniewaŜ osoby, które były czynne w ruchu, a które odchodzą jak to harcerze
mówią – na wieczną wartę – czy ich rodziny przekazują te zbiory właśnie bardzo często do
Muzeum Historycznego Miasta Krakowa. Natomiast tu jest tylko intencja wpisana wsparcia
czy programu włączenia miasta. Nie jest tu zdecydowane jaką formułę to Muzeum ma mieć,
intencja wnioskodawców jest taka, Ŝe miasto moŜe wykonać pewne ruchy wspierające
natomiast to Muzeum tak naprawdę powstanie wyłącznie wtedy jeŜeli odpowiedni zespół
inicjatywny i programujący zostanie stworzony poprzez organizacje harcerskie więc jeŜeli to
będzie powstawało to jednak będzie to pewna formuła partnerstwa publiczno – prywatnego.
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W ten sposób zakończyliśmy I czytanie. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I
czytanie. Ustalam termin zgłaszania autopoprawek na 10 marca godzina 15,oo, ostateczny
termin zgłaszania poprawek 11 marca godzina 15.oo. Bardzo proszę Pan Radny Gilarski –
zaległy punkt, bardzo proszę.

OBJĘCIE PRZEZ RADĘ MIASTA KRAKOWA HONOROWEGO PATRONATU
NAD PROJEKTEM SECOND KRAKOW.

Radny – p. M. Gilarski
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Szanowni Państwo!
Przepraszam za spóźnienie. Ja chciałbym odczytać drugie, znaczy przedstawić II czytanie
druku Nr 52 w sprawie objęcia przez Radę Miasta Krakowa honorowego patronatu nad
projektem SECOND KRAKOW. W wyznaczonym przez Pana Przewodniczącego terminie
nie wpłynęły Ŝadne poprawki i uwagi. Chciałbym tylko przypomnieć,Ŝe Komisja Promocji,
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Kultury, Promocji i Ochrony Zabytków jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tak
równieŜ i Prezydent. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Ja tylko
powiem, Ŝe oprócz SECOND KRAKOW jest jeszcze MAY SITY i KRAKOW IN SIMSITY,
ale myślę, Ŝe będziemy tak samo aktywni w tych innych wirtualach, to są bardzo powaŜne
sprawy. Rozumiem, Ŝe nie ma Ŝadnych głosów w tej sprawie, stwierdzam, Ŝe odbyliśmy II
czytanie, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do kolejnego druku:

ZMIANA UCHWAŁY NR XIV/178/07 RADY MIASTA KRAKOWA Z DNIA
23 MAJA 2007 R. W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR XII/95/ 99 RADY MIASTA
KRAKOWA Z DNIA 3 MARCA 1999 ROKU W SPRAWIE USTALENI A SIECI
SZKÓŁ PODSTAWOWYCH, GIMNAZJÓW I ZESPOŁÓW SZKÓŁ
OGÓLNOKSZTAŁC ĄCYCH ORAZ UTWORZENIA GRANIC OBWODÓW W
KRAKOWIE.
Bardzo proszę, druk Nr 543.

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji – p. J. śądło
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Wysoka Rado!
Przedkładam Państwu projekt uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie zmiany uchwały Nr
XIV/178 Rady Miasta Krakowa z 23 maja 2007 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XII/95/99
Rady Miasta Krakowa z dnia 3 marca 1999 roku w sprawie ustalenia sieci szkół
podstawowych, gimnazjów i zespołów szkół ogólnokształcących oraz utworzenia granic
obwodów w Krakowie. Proszę Państwa ta uchwała naleŜy najczęściej do zmiany uchwał
Rady Miasta Krakowa, wynika to z tego, Ŝe sieć szkolna jest siecią dynamiczną, zmieniają się
czasami siedziby szkół, czasami się zmieniają ulice, numery domów itd. Ten projekt, który
Państwu przedkładam związany jest ze zmianami dotyczącymi wprowadzenia obwodu
szkolnego dla szkoły podstawowej Nr 12, która jest szkołą prowadzącą oddziały integracyjne,
nie jest to szkoła w pełni integracyjna, dotychczas szkoła ta nie miała obwodów, obecnie
proponuje się aby kosztem obwodu szkoły podstawowej Nr 5, Nr 31 i Nr 93 utworzyć obwód
dla szkoły Nr 12, ten nowy obwód został oczywiście uzgodniony z dyrektorami sąsiednich
szkół podstawowych jak równieŜ z radami dzielnic, na terenie których te szkoły funkcjonują.
I to jest pierwsza zmiana w tej uchwale Rady Miasta Krakowa. Druga zmiana dotyczy
przekształcenia szkoły podstawowej Nr 147 w Krakowie przy ulicy Zbydniowckiej w filię
szkoły podstawowej Nr 43 przy ul. Myślenickiej 112, Państwo Radni taką uchwałę
podjęliście, w związku z czym naleŜało obwód szkoły tej przekształconej szkoły Nr 147
przekazać do obwodu szkoły Nr 43 co w tej uchwale, w tym projekcie uchwały zostało
zrobione. Ja wyprzedzająco chciałbym jakby dyskusję, która być moŜe moŜe się pojawić do
tego projektu uchwały jest przygotowana autopoprawka, poniewaŜ w czasie procedowania
równieŜ jeszcze się pojawiło kilka zmian, które będziemy chcieli wprowadzić do tej uchwały
w formie autopoprawki. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej, czy
ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Bardzo proszę Pan Hausner.
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Radny – p. J. Hausner
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Ja mam do Pana Dyrektora tylko jedno pytanie czy w tej autopoprawce jest przewidziane
uwzględnienie konsekwencji wykreślenia ze spisu ulic ulicy Młynówka Królewska.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce jeszcze w tej sprawie zabrać głos? Nie widzę.
Bardzo proszę Pan Dyrektor.

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji – p. J. śądło
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Wysoka Rado!
Oczywiście w tym przygotowanym projekcie autopoprawki jest zapis, Ŝe wykreśla się w
pozycji Nr 22 w załączniku Nr 1 wyrazy – Młynówka Królewska od ulicy Rzecznej do ulicy
Kijowskiej. To jest konsekwencja zmian tej uchwały Rady Miasta Krakowa. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. W tej sprawie stwierdzam, iŜ odbyliśmy II czytanie, I czytanie i zgodnie z
odpowiednim paragrafem Statutu określam termin wprowadzenia autopoprawek na 4 marca
godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek 6 marca godzina 15.oo. Przechodzimy
dalej:

OKREŚLENIE STAWEK DOTACJI PRZEDMIOTOWEJ NA 2008 ROK DLA
ZAKŁADU BUD śETOWEGO OŚRODEK SPORTU I REKREACJI
„KRAKOWIANKA” W KRAKOWIE.
Projekt Prezydenta Miasta, druk Nr 541. Bardzo proszę Pan Dyrektor Piotr Sokołowski,
proszę bardzo.

Pan Piotr Sokołowski
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Szanowni Państwo!
Uchwała w sprawie dotacji stawek przedmiotowych na rok 2008 dla zakładu budŜetowego
Ośrodek Sportu i Rekreacji „Krakowianka” w Krakowie. Niniejsza uchwała określa stawki
dotacji przedmiotowej obowiązujące w zakresie wyliczenia kwot naleŜnych z budŜetu gminy
miejskiej Kraków dla zakładu budŜetowego pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji
„Krakowianka”. Dotacje dla ośrodka są proponowane według następujących stawek:
- w wysokości 6 zł do biletu wejścia na obiekty sportowe,
- w wysokości 1,50 zł do 1 m2 powierzchni terenów zielonych administrowanych przez

ośrodek,
- w wysokości 4,50 zł do jednego uczestnika bez płatnego korzystania z boisk

wielofunkcyjnych,
- oraz 200 zł do jednego uczestnika Biegu „Cracovia Maraton”,
- 20 zł do jednego widza turnieju Piłki PlaŜowej, Siatkowej, turnieju zorganizowanego w

ramach zadań priorytetowych przez dzielnice nowohuckie.
W budŜecie miasta Krakowa uchwalonym na rok 2008, przyjętego uchwałą Nr XXXI/397/07
z dnia 19 grudnia 2007 r. w § 5 w pkt 5 ustalono kwotę i zakres dotacji przedmiotowej dla
OSiR w wysokości 750 tys. zł. Jest to dotacja utrzymana na poziomie dotacji w 2007 r.,
kwota ta róŜni się o 30 tys. zł jaka jest dodatkowo wzięta pod uwagę z uwagi na organizację
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turnieju siatkowej piłki plaŜowej w Nowej Hucie zgłoszonego do kalendarza Polskiego
Związku Piłki Siatkowej jako zadanie priorytetowe Dzielnicy XIV, XVI i XVII. Dzi ękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji BudŜetowej, która w dniu
wczorajszym przyjęła taką opinię, głosowanie 3 za, brak przeciwnych, 5 osób wstrzymało się
od głosu. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ Rada – przepraszam, Pan Jakub Bator.

Radny – p. J. Bator
Ja krótko tylko wrócę do tej sprawy, do której wracaliśmy w poprzednim roku i pewnie
jeszcze chwilkę wcześniej to znaczy nie bardzo rozumiem dlaczego największa, jedna z
największych imprez sportowych w tym mieście, która się odbywa pod patronatem
wielokrotnego medalisty olimpijskiego Pana Korzeniowskiego nie jest w stanie zebrać
funduszy na przeprowadzenie tego wydarzenia od sponsorów, ja nie potrafię tego zrozumieć
dlaczego miasto ma dopłacać do takiej imprezy. My mamy dopłacać do imprez, które są w
jakiś sposób trudno finansowalne właśnie ze źródeł zewnętrznych, czy bank PKO S.A. nie
miałby ochoty wejść jako sponsor główny tego wydarzenia, nie chce mi się w to wierzyć, są
duŜo mniejsze imprezy, które są się w stanie finansować właśnie z funduszy niepublicznych i
uwaŜam, Ŝe tak powinno się w tym przypadku stać. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce jeszcze zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ odbyliśmy I czytanie, bardzo proszę pana dyrektora o odniesienie się.
Komunikat organizacyjny. Proszę Państwa poniewaŜ dość sprawnie idziemy, teraz będziemy
szli wszystkie pierwsze czytania, potem odbędzie się albo przerwa albo nie, ale raczej nie,
będzie parę wprowadzeń bo wiem, Ŝe jest jedno wprowadzenie jeszcze do porządku obrad,
głosowania, blok głosowań, drugie czytania te, które były odstąpienie i koniec. Tak, Ŝe jeŜeli
Państwo macie jakieś plany to trzeba liczyć, Ŝe godzina, półtorej i moŜemy to skończyć.
Prosiłbym teŜ szefów klubów o odpowiednie zorganizowanie się Ŝeby byli ludzie na
głosowanie. Bardzo proszę.

Pan Piotr Sokołowski
BudŜet „Cracovia Maraton” zeszłoroczny zamknął się kwotą 660 tys.zł, tak, Ŝe dotacja
270 tys. była powiedzmy, zapewniała 40 % budŜetu całej imprezy. W tym roku juŜ podpisane
umowy na temat sponsorowania tego biegu są rzędu 350 tys., mamy w tej chwili sponsora
tytularnego jakim jest Arcelor Mittal i powiedzmy partnera Arcelor Mittal i sponsora jakim
jest Niubalans tak, Ŝe i pomniejsi sponsorzy to jest kwota rzędu 350 tys., nie licząc w tym
umów barterowych na usługi związane z prasą, nagłośnieniem. Tak wygląda budŜet. Ja
chciałbym w przyszłości Ŝeby to był samofinansujący się bieg i mam nadzieję, Ŝe kiedyś do
tego dojdziemy, największe maratony w świecie faktycznie są samofinansujące się, a wręcz
Nowojorski Maraton jest zarabiającą imprezą na swoje utrzymanie. Niemniej w Polsce
jeszcze popularność biegania nie jest na takim etapie i z maratonów rozgrywanych w Polsce
nie ma imprezy, która by się samofinansowała.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Stwierdzam, iŜ odbyliśmy I czytanie i zgodnie z odpowiednim paragrafem
Statutu ustalam termin wprowadzenia autopoprawek na 4 marca godzina 15.oo, ostateczny
termin zgłaszania poprawek 6 marca godzina 15.oo. Przechodzimy do kolejnego druku:
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PRZEJĘCIE POJAZDÓW NA WŁASNO ŚĆ GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW.
Projekt Prezydenta, druk Nr 547. Bardzo proszę w i imieniu Pana Prezydenta kto? Kto w
imieniu Pana Prezydenta referuje sprawy przejęcia pojazdów na własność Gminy Miejskiej
Kraków. Sprawa Statutu Grodzkiego Urzędu Pracy -  ogłaszam 5 minut przerwy w celu
doprowadzenia referentów.

PRZERWA

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Proszę Państwa wznawiamy obrady,bardzo proszę w imieniu Pana Prezydenta Pan Sekretarz
Stańczyk w sprawie przejęcia pojazdów.

Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk
Projekt według druku 547 w sprawie przejęcia pojazdów na własność Gminy Miejskiej
Kraków to jest kompetencja Rady Gminy z ustawy prawo o ruchu drogowym przejmowanie
pojazdów usuniętych w trybie tej ustawy, nie odebranych na wezwanie gminy, ten wykaz jest
zawarty w treści uchwały, ja tylko przypomnę,Ŝe w tej sprawie była inicjatywa Prezydenta
aby Wysoka Rada nie musiała podejmować uchwał, jest to przedmiotem postępowania przed
sądem administracyjnym, kwestia rozstrzygnięcia nadzorczego wojewody na tą uchwałę i do
czasu rozstrzygnięcia będą tego rodzaju uchwały Wysokiej Radzie przedkładane. Jest
pozytywna opinia właściwej Komisji.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych – mamy pozytywną opinię
Komisji Infrastruktury, która 26 lutego głosując 13 osób za jednogłośnie przyjęła taką opinię.
Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I
czytanie. Ustalam zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu termin wprowadzenia
autopoprawek na 4 marca godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 6 marca
godzina 15.oo. Przechodzimy do kolejnego druku:

ZMIANA UCHWAŁY NR CXIII/1129/06 RADY MIASTA KRAKOWA  Z DNIA
21 CZERWCA 2006 R. W SPRAWIE NADANIA STATUTU GRODZK IEMU
URZĘDOWI PRACY W KRAKOWIE.
Druk Nr 549, bardzo proszę Pan Sekretarz Stańczyk.

Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Projekt Prezydenta Miasta dotyczy zmiany w Statucie Grodzkiego Urzędu Pracy
wynikających ze zmian w ustawie o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu
osób niepełnosprawnych. Zgodnie z tą zmianą w ustawie wprowadzono nowe zadania dla
grodzkich urzędów pracy to znaczy realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej
określonych w ustawie o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnieniu osób
niepełnosprawnych. Uchwała ma charakter porządkowy, przyjęcie tej zmiany nie rodzi
skutków finansowych dla budŜetu miasta. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie mamy opinię Komisji Rodziny i Polityki Społecznej, która w
dniu 26 lutego głosując 6 osób za, jednomyślnie, przyjęła taką opinię. Czy ktoś z Państwa
Radnych w tej sprawie chce zabrać głos?
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Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie. Zgodnie z odpowiednim paragrafem
Statutu ustalam termin wprowadzenia autopoprawek na 4 marca godzina 15.oo, ostateczny
termin zgłaszania poprawek 6 marca godzina 15.oo. Proszę Państwa kolejny projekt:

WYRAśENIE ZGODY NA PRZEDŁO śENIE PROJEKTU PN. „WIEDZA,
TRENING, DOŚWIADCZENIE – NOWA JAKO ŚĆ POMAGANIA”,
PRZYGOTOWANEGO PRZEZ MIEJSKI O ŚRODEK POMOCY SPOŁECZNEJ W
KRAKOWIE, JAKO WNIOSKU APLIKACYJNEGO W RAMACH PRIOR YTETU 4
– „ROZWÓJ ZASOBÓW LUDZKICH POPRZEZ M.IN. PROMOWANIE
WYKSZTAŁCENIA I SZKOLE Ń, WZMACNIANIE W SAMORZ ĄDZIE I JEGO
INSTYTUCJACH POTENCJAŁU Z ZAKRESU ADMINISTRACJI LUB  SŁUśBY
PUBLICZNEJ, A TAK śE WZMACNIANIE WSPIERAJ ĄCYCH GO PROCESÓW
DEMOKRATYCZNYCH” MECHANIZMU FINANSOWEGO EUROPEJSKIE GO
OBSZARU GOSPODARCZEGO ORAZ NORWESKIEGO MECHANIZMU
FINANSOWEGO.
Druk Nr 550, bardzo proszę Pan Jacek Kowalczyk.

Pełnomocnik Prezydenta ds. Funduszy Unijnych – p. G. Ostrzałek
Wysoka Rado!
Z uwagi na nieobecność przedstawiciela Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej postaram
się Państwu zaprezentować ten wniosek, jestem Pełnomocnikiem Prezydenta ds. Funduszy
Unijnych.
Szanowni Państwo!
Uchwała, którą chciałbym Ŝebyście Państwo podjęli jest uchwałą intencyjną stanowiącą
wymóg formalny dla złoŜenia wniosku o środki. Projekt przewiduje podniesienie jakości
usług świadczonych przez pracowników socjalnych MOPS na rzecz osób wykluczonych
społecznie lub pochodzących z grup szczególnego ryzyka zagroŜonych wykluczeniem.
Projekt zakłada intensywny trening kompetencji składający się ze szkoleń i zajęć
praktycznych skierowanych  do liderów grup pracowniczych, kierowników filii, kierowników
zespołów problemowych, specjalistów pracy socjalnej i pracy z rodziną oraz aspirantów pracy
socjalnej, pracowników socjalnych i starszych pracowników socjalnych. Wartość tego
projektu to jest 1.070.000 zł przy czym wysokość wkładu własnego 15  % to wynosi 160.500
zł. Okres realizacji projektu to są lata 2009 – 2010, dofinansowanie ze środków EURO
sięgałoby 950.000 euro. Jeszcze taka informacja uzupełniająca, Ŝe ten projekt Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej aplikuje o dofinansowanie z Norweskiego Mechanizmu
Finansowego z priorytetu 4, który, jego pełna nazwa brzmi Rozwój zasobów ludzkich między
innymi przez promowanie wykształcenia, szkoleń, wzmacnianie w samorządzie, jego
instytucjach potencjału z zakresu administracji lub słuŜby publicznej, a takŜe wzmacnianie
wspierających go procesów demokratycznych. Podjęcie tej uchwały przez Państwa jest
nieodzowne dla złoŜenia wniosku o to dofinansowanie. Jest to uchwała o charakterze
intencyjnym i stanowi po prostu wymóg formalny dla projektu. Uprzejmie dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. W tej sprawie mamy opinię Komisji Rodziny i Polityki Społecznej, która w dniu
26 lutego 6 głosów za, jednomyślnie zaopiniowała ten projekt, oraz Komisji ds.
Wykorzystania Funduszy Unii Europejskiej, która w dniu 25 lutego 5 za, jednogłośnie
zaopiniowała ten projekt. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie
widzę. Stwierdzam, iŜ Rada odbyła I czytanie. Ustalam termin składania autopoprawek na
4 marca godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek 6 marca godzina 15.oo.
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Kolejny punkt:
ZMIANA UCHWAŁY NR CXIII/1123/06 RADY MIASTA KRAKOWA  Z DNIA 21
CZERWCA 2006 R. W SPRAWIE NADANIA STATUTÓW JEDNOSTK OM
ORGANIZACYJNYM MPOMOCY SPOŁECZNEJ DZIAŁAJ ĄCYM NA TERENIE
GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW.
Projekt Prezydenta Miasta, druk Nr 557, bardzo proszę Panią Dyrektor.

Zastępca Dyrektora MOPS – p. J. Chrzanowska
Projekt uchwały dotyczy zmiany statutów dwóch domów pomocy społecznej będących
jednostkami budŜetowymi miasta. Więc jest to Dom Pomocy Społecznej na osiedlu
Sportowym 9, który do tej pory funkcjonuje jako Dom Pomocy dla Przewlekle Psychicznie
Chorych, projekt zmiany dotyczy zmiany typu na Dom dla Osób Somatycznie Przewlekle
Chorych, uzasadnione jest to większymi potrzebami społeczeństwa krakowskiego wraz ze
starzeniem się społeczeństwa większa liczba osób wymaga pobytu w tego typu
wyspecjalizowanych placówkach. I druga zmiana to Dom Pomocy Społecznej Łanowa  41b
funkcjonujący do tej pory jako Dom dla Dzieci i MłodzieŜy Niepełnosprawnej Intelektualnie,
propozycja poprzez dodanie do tego zapisu Domu dla Dorosłych Niepełnosprawnych
Intelektualnie. Uzasadnienie następujące, osoby, które przebywają kilka lat jako dziecko i
młodzieŜ w tym domu musiałyby być przeniesione do innego domu do typu dorośli
niepełnosprawni intelektualnie. Dla zmniejszenia traumy, dla nie zmieniania środowiska, a
przepisy dopuszczają łączenie tych dwóch typów wniosek o zmianę poprzez dopisanie,
zmianę starego statutu poprzez dopisanie Dorosłych Niepełnosprawnych Intelektualnie.
Dziękuję uprzejmie.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie mamy opinię Komisji Rodziny i Polityki Społecznej, która w
dniu 26 lutego pozytywnie jednomyślnie zaopiniowała ten projekt. Otwieram dyskusję, czy
ktoś z Państwa Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ
odbyliśmy I czytanie. Ustalam zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu termin
wprowadzenia autopoprawek na 4 marca godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania
poprawek 6 marca godzina 15.oo. Przechodzimy do druku Nr 559:

ZMIANY W BUD śECIE MIASTA KRAKOWA NA ROK 20098 /dot. zwi ększenia
planu dochodów i wydatków w dziale 853, zmian w  planie dochodów, zmian w planie
wydatków w działach: 600, 700, 750, 754, 851, 854, 900, 921  i 926 oraz zmian w planie
wydatków w działach 600 i 801 – zadania priorytetowe dzielnic/.
Projekt Prezydenta, druk Nr 599, bardzo proszę Pana Skarbnika o przedstawienie.

Skarbnik Miasta Krakowa – p. L. Fijał
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Wysoka Rado Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa!
W imieniu Pana Prezydenta przedstawiam projekt uchwały Wysokiej Rady w sprawie zmian
w budŜecie miasta Krakowa na rok 2008 w zakresie, o którym Pan Przewodniczący przed
chwilą powiedział według druku Nr 559. Druk ten bezpośrednio nawiązuje do projektu
uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Krakowa, który został wycofany z
procedowania na ubiegłej Sesji Wysokiej Rady. Powodem było uchwalenie przez Wysoką
Radę poprawki, która de facto uniemoŜliwiała realizację uchwalonego przez Wysoką Radę
budŜetu. Projekt ten jak powiedziałem nawiązuje bezpośrednio do projektu uchwały
wycofanej na posiedzeniu, na Sesji, ubiegłej Sesji Wysokiej Rady niemniej jednak róŜni się
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trzema szczegółami, a mianowicie wycofana została kwota 4,6 mln zł, ta kwestionowana
przez Wysoką Radę. Przypomnę przeniesienie polegało wyłącznie na porządkowaniu
klasyfikacji budŜetowej to jest z działu 900 gdzie do tej pory była umieszczona do działu 600
gdzie zgodnie z sugestiami Regionalnej Izby Obrachunkowej figurować powinna, a zatem nie
wprowadzała Ŝadnych dodatkowych zdań tylko porządkowała zgodnie z ustawą o finansach
publicznych i klasyfikacją budŜetową zamieszczenie tych wydatków. Drugą zmianą to jest
przedstawiony w uzasadnieniu w punkcie I zwiększenie planu dochodów i wydatków naszego
miasta o kwotę 831.800 zł, chodzi o decyzję Ministra Pracy i Polityki Społecznej w sprawie
ustalenia kwoty środków funduszu pracy z przeznaczeniem na finansowanie w roku bieŜącym
kosztów wynagrodzenia i składek na ubezpieczenia zdrowotne pracowników Grodzkiego
Urzędu Pracy, a zatem chodzi o przyznaną dotację z funduszu celowego, którym jest fundusz
pracy.  I trzecia zmiana to jest zmiana dotycząca punkt V, zmiany treści ekonomicznej
wydatków, a mianowicie chodzi o zmniejszenie środków na zadaniu bieŜącym – obsługa
dzielnic – i przeniesieniem kwoty 9 tys. zł na zadania – zakupy inwestycyjne rad dzielnic – z
przeznaczeniem na zakup kserokopiarki w wyniku uchwały Rady Dzielnicy XIV. Chodzi o
kwotę 9 tys. zł. Pozostałe pozycje przedstawione w projekcie tej uchwały są pozycjami, nad
którymi Komisja BudŜetowa i Wysoka Rada debatowała na poprzedniej Sesji Wysokiej Rady.
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie mamy opinię Komisji BudŜetowej, która głosując 3 za,
4 wstrzymujące się brak przeciwnych przyjęła pozytywną opinię. Otwieram dyskusję, czy
ktoś z Państwa Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ Rada
odbyła I czytanie. Zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu określam termin
wprowadzenia autopoprawek na 4 marca godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania
poprawek 6 marca godzina 15.oo. Kolejny druk:

ZABEZPIECZENIE ŚRODKÓW FINANSOWYCH JAKO WKŁADU WŁASNEGO
NA REALIZACJ Ę ZADANIA „BUDOWA I WDRO śENIE DEDYKOWANEGO
SYSTEMU INFORMATYCZNEGO DLA ŚWIADCZENIA NOWOCZESNYCH
USŁUG ADMINISTRACJI SAMORZ ĄDOWEJ W KRAKOWIE”
WNIOSKOWANEGO PRZEZ GMIN Ę MIEJSKĄ KRAKÓW DO
WSPÓŁFINANSOWANIA W RAMACH MECHANIZMU FINANSOWEGO
EUROPEJSKIEJ OBSZARU GOSPODRCZEGO ORAZ NORWESKIEGO
MECHANIZMU FINANSOWEGO.
Druk Nr 562. Bardzo proszę Pan Prezydent Bujakowski.

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. K. Bujakowski
Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!
Chciałbym przedstawić projekt uchwały według druku 562, uchwały intencyjnej, uchwały,
która będzie mogła być zrealizowana w przypadku gdyby wniosek o dofinansowanie czy
sfinansowanie projektu zatytułowanego „Budowa i wdroŜenie dedykowanego systemu
informatycznego dla świadczenia nowoczesnych usług administracji samorządowej w
Krakowie” został zakwalifikowany do finansowania z Mechanizmu Norweskiego. Trzeci
nabór wniosków do Mechanizmu Norweskiego został ogłoszony 1 lutego tego roku i Wydział
Informatyki, a takŜe Wydział Geodezji przygotowują projekt, którego głównym celem jest
poprawa efektywności realizacji zadań administracji publicznej, zwiększenie, moŜliwość
zwiększenia partycypacji społeczeństwa w procesach planowania i rozwoju miasta, a takŜe
zwiększenie dostępu do informacji, informacji, które juŜ są zgromadzone, które juŜ są
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dostępne dla pracowników Urzędu, otwarcie tych informacji dla szerszego grona
mieszkańców, zainteresowanych, a takŜe promocję miasta  i promocję turystyczną regionu.
Projekt ten będzie realizowany w trzech obszarach tematycznych. Pierwszy związany jest z
rozwojem obsługi informatycznej procesu inwestycyjnego, drugi poszerzeniem działań, które
były do tej pory prowadzone w ramach projektu prowadzonego w Wydziale Edukacji
dotyczącego moŜliwości prowadzenia naboru o tą część, która jest związana z informacjami
przestrzennymi, rozbudowanie tego projektu i trzeci segment, trzeci obszar to obszar
związany z turystyką i kulturą. Koszt realizacji tego projektu przewidywany jest na ok.
750 tys. euro. Uchwała intencyjna jest niezbędnym załącznikiem do wniosku o sfinansowanie
tego projektu gdyŜ udział własny w tych obszarach jest ustalany na 15 % kwalifikowanych
kosztów projektu. Chciałbym równieŜ poinformować Państwa,Ŝe przygotowując się do
złoŜenia tego wniosku nawiązaliśmy równieŜ i kontakty przez Norweską SłuŜbę Geodezyjną i
Kartograficzną z władzami miasta Barum, to jest miasto leŜące tuŜ obok Oslo i w ramach tej
współpracy równieŜ przewidywane jest zawarcie porozumienia, w przypadku gdyby doszło
do realizacji tego projektu będziemy tutaj wymieniać informacje i konsultować się ze
specjalistami z Norwegii w zakresie realizacji tych zadań, o których wcześniej wspomniałem.
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie mamy opinię Komisji BudŜetowej, która w dniu 26 lutego
głosując 6 za, brak przeciwnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu przyjęła taką opinię oraz
opinię Komisji ds. Wykorzystania Funduszy Europejskich, która w dniu 25 lutego głosując 6
za, jednomyślnie przyjęła taką pozytywną opinię. Otwieram dyskusję, czy ktoś z Państwa
Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, Ŝe Rada odbyła I czytanie.
Ustalam termin zgłaszania autopoprawek na 4 marca godzina 15.oo, ostateczny termin
zgłaszania poprawek na 6 marca godzina 15.oo. Przechodzimy do kolejnego druku:

REZOLUCJA W SPRAWIE UTWORZENIA W KRAKOWIE MUZEUM RU CHU
HARCERSKIEGO.
Czy Pan Radny Hausner jest obecny? Nieobecny, wstrzymujemy, bardzo proszę kolegów o
zorganizowanie Pana Hausnera.

REZOLUCJA DO MINISTRA KULTURY I DZIEDZICTWA NARODOW EGO W
SPRAWIE VICTORII WIEDE ŃSKIEJ.
Bardzo proszę Pan Radny Bystrowski.

Radny – p. P. Bystrowski
Panie Prezydencie! Wysoka Rado!
Rezolucja jest konsekwencją podjętej uchwały przez Radę Miasta Krakowa,  uchwały w
sprawie uroczystych obchodów Victorii Wiedeńskiej, 325 rocznicy, nie będę oczywiście
czytał Państwu tekstu rezolucji, zapewne Państwo Radni zapoznali się z projektem, celem tej
rezolucji jest objęcie patronatem przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego naszych
uroczystości, mamy nadzieję, spodziewamy się, Ŝe objęcie takim patronatem będzie
skutkowało przekazaniem środków finansowych, wsparciem uroczystości i równieŜ
podniesieniem rangi tych wydarzeń. Tak jak mówiłem nie będę Państwu czytał całości
rezolucji, jedna tylko uwaga, moja prośba tutaj będzie potrzebna drobna autopoprawka,
wdarła się tu pewna nieścisłość w tym podpunkcie 2 na samym końcu jest informacja,
przeczytam w całości, a następnie powiem co chciałbym poprawić: Pokazać naszą zdolność
do współpracy z innymi narodami Europy, a szczególnie fakt, iŜ Victoria była tak rzadkim w
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historii sukcesem militarnym osiągniętym wspólnie przez Polaków i Niemców. I właśnie –
przez Polaków i inne narody europejskie – tutaj naleŜałoby to w ten sposób ująć i tutaj w
autopoprawce chciałbym zawrzeć tą kwestię.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Proszę o pisemną autopoprawkę.

Radny – p. P. Bystrowski
Oczywiście, dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Przypomnę
rezolucja do Ministra Kultury w sprawie Victorii Wiedeńskiej. Nie widzę. Stwierdzam, iŜ
odbyliśmy czytanie, głosowanie w bloku głosowań, wracamy do Muzeum Harcerstwa, bardzo
proszę Pan Hausner.

REZOLUCJA W SPRAWIE UTWORZENIA W KRAKOWIE MUZEUM RU CHU
HARCERSKIEGO.

Radny – p. W. Hausner
Rozumiem, Ŝe Victoria Wideńska musiała być wcześniej bo była wcześniej...

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Nawet nie tylko Pana nie było.

Radny – p. W. Hausner
Przepraszam, tak zaskoczyło mnie tempo procedowania. Jak gdyby kontynuując to co
mówiłem przy procedowaniu uchwały o patronacie nad 100-leciem  Ruchu Harcerskiego, jest
to rezolucja, której adresaci są jakby poza miastem Krakowem, to jest Minister Kultury i
Dziedzictwa Narodowego, Sejmik Województwa Małopolskiego, Sejm i Senat, jest teŜ
wpisany rząd, ale to jeszcze za moment do tego wrócę. Dodając do tego co wcześniej
powiedziałem to bym chciał na kilka elementów zwrócić uwagę. Po pierwsze na to, Ŝe istnieje
w Krakowie potencjał do stworzenia czy udostępnienia zbiorów historycznych z 100 lat, o
części tego to juŜ wspominałem mówiąc o Muzeum Historycznym Miasta Krakowa, jest takŜe
bardzo wiele kolekcji i zbiorów prywatnych, które mogą być udostępnione. Po drugie trzeba
wyraźnie podkreślić, Ŝe byłaby to jedna z nielicznych placówek, której istotą działania poza
prezentacją pewnych zbiorów byłaby tak naprawdę działalność wychowawcza i edukacyjna
poniewaŜ bohaterami czy podmiotami tych zbiorów są dzieci i młodzieŜ oraz wychowawcy.
Dla Krakowa mogłoby to spełnić pewną rolę promocyjną zarówno na terenie Polski poniewaŜ
Kraków do dzisiaj jest uznawany za takie centrum aktywności ruchu harcerskiego zarówno
historycznie jak i współcześnie, stąd wiele inicjatyw wychodzi o wiele osób przyjeŜdŜających
do Krakowa, wiele klas szkolnych, druŜyn harcerskich poszukuje takiego miejsca. Są ludzie
w Polsce w róŜnych miejscach, którzy gdzieś trzymają teŜ zbiory prywatne i liczą na to, Ŝe w
Krakowie będą one mogły znaleźć swoje miejsce. Drugi element równie waŜny, w całym
świecie jest ok. 25 mln członków organizacji skautowych, z tego znaczna część jest w
Europie, z najliczniejszą brytyjską, która liczy blisko 1 mln członków i to są potencjalni
odwiedzający równieŜ miasto Kraków. Na razie poniewaŜ nie ma takiego miejsca to ono
oczywiście jest omijane.  Dla przykładu podobna instytucja, która działa pod Londynem w
dawnej posiadłości twórcy skautingu generała Baden Powella jest rocznie odwiedzana przez
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kilka milionów młodych ludzi tylko z tego tytułu, Ŝe przyjeŜdŜają po to Ŝeby dotknąć
pewnych historycznych pamiątek. Więc myślę, Ŝe z tego tytułu jest to równieŜ waŜne.
Kraków przez to moŜe się stać punktem zainteresowania równieŜ światowych organizacji
ruchu skautowego. I teraz, i na koniec jeszcze taka praktyczna uwaga bo oczywiście
pojawiają się zastrzeŜenia, Ŝe to moŜe być kolejna miejska instytucja kultury, Ŝe miasto
będzie musiało oddać jakiś obiekt po to Ŝeby te zbiory tam umieścić. Myślę, Ŝe moŜna
popatrzyć na to szerzej, w dyskusji dotychczasowej pojawił się wątek np. zaadaptowania
jednego z krakowskich fortów na te cele, rzecz waŜna, istnieje program rewitalizacji obiektów
Twierdzy Kraków, róŜnie realizowany, byłoby to chyba oŜywienie znaczące przynajmniej
jednego z tych fortów. I teraz jeszcze juŜ wybiegając troszeczkę do przodu. Oczywiście ta
rezolucja powstała jakiś czas temu, w trakcie debaty i dyskusji równieŜ z organizacjami
harcerskimi okazało się, Ŝe istnieje w tej chwili Muzeum Harcerstwa w Warszawie utworzone
przez ZHP i afiliowane do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego tak, Ŝe juŜ część
zbiorów jest gromadzona, natomiast to krakowskie byłoby chyba waŜnym punktem
odniesienia na pewno dla Polski Południowej więc tu stosowna autopoprawka, która będzie
równieŜ wspominała o tym warszawskim muzeum tu się znajdzie, równieŜ w tej
autopoprawce prawdopodobnie trzeba będzie przeredagować jak gdyby sam tytuł czy
adresatów rezolucji bo pisanie i Ministra i Rządu myślę, Ŝe jest niezasadne, kolejność teŜ
powinna być zmieniona bo to jednak najpierw Sejm i Senat, potem Minister, na końcu Sejmik
Województwa Małopolskiego. Prosząc o poparcie tej rezolucji to tyle w tej kwestii. Dziękuję
bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bo rozumiem, Ŝe te zmiany są w autopoprawce więc one były zreferowane.
Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, iŜ Rada odbyła stosowne czytanie, głosowanie w bloku głosowań łącznie z tą
autopoprawką. Przechodzimy do kolejnego druku:

REZOLUCJA W SPRAWIE WPROWADZENIA DO KALENDARZA SZCZ EPIEŃ
OBOWIĄZKOWYCH SZCZEPIE Ń PRZECIW PNEUMOKOKOM I
MENINGOKOKOM.
Projekt Grupy Radnych, referuje Pani Przewodnicząca. Czy ktoś w imieniu Grupy Radnych
jest w stanie to zreferować? Panie i Panowie Radni pneumokokoi i meningokoki, czy ktoś się
orientuje co to jest, zawieszamy tą uchwałę, przechodzimy do kolejnej:

REZOLUCJA W SPRAWIE ROZGRYWANIA MECZÓW EURO 2012 W
KRAKOWIE.
Projekt Grupy Radnych, bardzo proszę kto w imieniu Państwa Radnych? Pan Bystrowski
bardzo proszę.

Radny – p. P. Bystorwski
Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!
Ponownie tym razem w drugiej równie waŜnej sprawie, moŜe waŜniejszej nawet bo bardziej
aktualnej, proszę Państwa Rada Miasta Krakowa podejmowała juŜ rezolucję w sprawie
EURO 2012, wtedy pomysłodawcą tej rezolucji był kolega Radny Łukasz Osmenda i Dariusz
Olszówka i cała Rada oczywiście, ta rezolucja ma miejsce w momencie, kiedy miejmy
nadzieję będzie się ostatecznie rozstrzygało najprawdopodobniej czy Kraków będzie miastem
gdzie będą rozgrywki EURO 2012 bo mamy teraz delegację UEFA w Krakowie, która
wizytuje stan przygotowań, ale ta rezolucja jest równieŜ z mojego punktu widzenia
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Krakowianina dość niefortunnym przebiegu prezentacji miast kandydujących do tego miana
miast gospodarczy rozgrywek EURO 2012. Zdarzyła się pewna niefrasobliwość, moŜe
nieporozumienie w Kancelarii Premiera, które jako Krakowianin odczytuję źle bo nie mogę
inaczej odczytać, ale wierzę w to głęboko, Ŝe było to jedynie nieporozumienie, w Kraków jest
w szóstce miast, nasz rząd walczy o szóstkę miast a nie o czwórkę, jestem do tego przekonany
i ta rezolucja ma być pewnego rodzaju przypomnieniem roli, miejsca Krakowa i naszych
osiągnięć. Forma rezolucji jest trochę nowatorska, Państwo zdąŜyli zauwaŜyć, inspiracją do
formy tej rezolucji jest strategia promocji miasta Krakowa, dość powaŜny dokument, który
będziemy procedować, który juŜ miał szereg pozytywnych opinii Komisji gdzie właśnie w tej
strategii promocji proponuje się uŜywanie tego typu sformułowań, które – pijarowskich –
budujących markę Krakowa, które określa się mianem „Kraków Forma i Treść”. I stąd tutaj
właśnie taka forma dokumentu czyli Kraków Euro i szczęśliwi kibice i następnie Kraków
stadiony i pasja futbolu, Kraków hotele i radość chwili, Kraków lotnisko i magia miejsca.
Chcieliśmy wspólnie – bo to jest nasza wspólna inicjatywa moja i Radnego Mirosława
Gilarskiego – aby w klarowny, czytelny sposób wypunktować wszystkie te mocne pozytywne
strony naszego miasta. Czyli proszę Państwa mamy stadion, który jest w przebudowie jak
niewiele innych miast w Polsce, plus moŜe Poznania, który teŜ mógłby się tym poszczycić,
nasze miasto Ŝyje pasją futbolu,  mamy najstarsze kluby piłkarskie w naszym kraju gdzie
rozgrywki piłkarskie są faktycznie prawdziwą pasją u nas, mamy hotele, które są przez
specjalistów oceniane jako hotele z górnej półki jeśli chodzi o ilość bazy hotelarskiej i
rozwinięcie bazy hotelarskiej ustępujemy jedynie Warszawie, a jeśli chodzi o jakość usług
przebijamy nawet stolicę. Mamy lotnisko, drugie co do wielkości lotnisko w naszym kraju,
bardzo dobrze skomunikowane z centrum miasta, obwodnicą, połączeniem kolejowym,
autobusami, Kraków leŜy na linii chyba jedynie tak naprawdę autostrady w Polsce łączącej
zachodnią granicę Polski z nami, która miejmy nadzieję dobiegnie do Lwowa, mamy szereg
czytelnych, klarownych, jasnych argumentów za tym by to Kraków był miastem gdzie te
rozgrywki powinny mieć miejsce. I na koniec chciałbym tylko przypomnieć raz jeszcze, Ŝe
jest to inicjatywa wspólna, mogę chyba tak powiedzieć, Radnych Platformy i Radnych PiS-u
czyli moja i Mirosława Gilarskiego, razem jesteśmy z tego samego okręgu wyborczego więc
to tym bardziej powinno pokazywać, Ŝe te sprawy są ponad podziałami partyjnymi, Ŝe
wspólnie i razem walczymy o EURO 2012 w Krakowie, Pani Radna teŜ jest z naszego
okręgu, tak jest, dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Ja teŜ jestem z tego okręgu, ale liczę, Ŝe będą jednomandatowe. Proszę Państwa otwieram
dyskusję, czy ktoś z Państwa Radnych w tej sprawie chce zabrać głos? Pan Bator bardzo
proszę.

Radny – p. J. Bator
Chciałem powiedzieć a propos tych rezolucji moŜe w ogóle, najpierw o tej a moŜe o
rezolucjach w ogóle na koniec, to znaczy proszę Państwa my będziemy dzisiaj składać
rezolucję, jak Pan Radny powiedział bodajŜe drugą w tej samej sprawie, ale to dobrze się
składa bo mamy bodajŜe dzisiaj tą wizytę i dobrze popatrzyć teraz na siebie, czy na siebie,
moŜe bardziej na władze miasta jak władze miasta przyjmują tą delegację UEFA i co my jako
miasto czy, moŜe nie do końca my jako ja Radny czy moŜe Pan Józef Radny, ale władze tego
miasta, Pan Prezydent cóŜ on takiego robi Ŝeby pozyskać te mistrzostwa dla naszego miasta.
Zdaje się, Ŝe niewiele. I cóŜ z tego, Ŝe my będziemy przyjmować te kolejne rezolucje i do
kolejnych rządów będziemy się zwracam, Ŝe koniecznie tutaj musi się odbyć mecz jak donosi
prasa i zresztą co widać Pan Prezydent specjalnie jakoś nie fetuje tej okazji, mało tego, ten
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obiekt multimedialny, rozmawiali przed chwilą z Panem Wojciechem na Wiśle, który został
otwarty jakoś nie został ten moment wykorzystany do tego, odwiedzin dzisiejszych
przedstawicielu UEFA, Ŝeby to ze sobą moŜe pogodzić i ten chociaŜby pawilon im
zaprezentować. Wręcz przeciwnie, mało tego, Pan powiedział – w ogóle ta koncepcja, Ŝe tutaj
koniecznie musi być w Krakowie, ja jestem oczywiście za bo trudno być przeciw, nich będą
te mecze, super, ale zdaje się,Ŝe miasto Kraków ma kilka innych atutów i raczej słynie z
innych rzeczy niŜ z piłki noŜnej. śe jeŜeli Pan mówi, Ŝe miasto Ŝyje piłką noŜną to ja mam
obrazem mknących przegubowych autobusów Alejami, a za nimi cały konwój policjantów.
I to chyba tym wtedy miasto Ŝyje, Ŝe wszyscy uciekają bo się boją chłopaków, Ŝe jadą, a
chłopaki się cieszą, Ŝe jadą i wszyscy to widzą. Czy miasto Ŝyje wtedy, kiedy  Cracovia boi
się sprzedawać bilety na swoje stadiony i kibice miasta Krakowa próbują podpalić samochód
właściciela Klubu Cracovia to wtedy Ŝyjemy tą piłką noŜną, nie bardzo to rozumiem. Tak, Ŝe
wiecie Państwo oczywiście moŜemy pisać takie rezolucje i moŜemy je pisać co kwartał, ja
właśnie mówiłem piszmy co kwartał do Pana Premiera – musi być u nas EURO koniecznie
tylko co z tego wynika. I tak na koniec ja sobie przypomniałem taką piosenkę, którą na pewno
wszyscy Państwo znacie i tam jest na końcu bodajŜe taki tekst: Są przeróŜne rezolucje, które
mają zgubny cel, nikt ich nigdy nie przeczyta, ale my to mamy – no właśnie, gdzie my to
mamy, Ŝe nikt ich nigdy nie przeczyta. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Rozumiem, Ŝe bardzo ciekawy zakres dyskusji się wziął, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych
w tej sprawie chce zabrać głos? Jak widać nie tylko w tej bo trochę nam się poezji tutaj
pojawiło politycznej. Nie widzę, dziękuję. Stwierdzam, Ŝe odbyliśmy czytanie w tej materii,
głosowanie w bloku głosowań.

Proszę Państwa rozumiem, Ŝe w sprawie meningokoków i pneumokoków nikt z Grupy
Radnych wnioskodawców nie chce prezentować w związku z tym teraz ustalam 10 minut
przerwy, za 10 minut rozpoczynamy prezentację rezolucji w sprawie pneumokoków i
meningokoków, a potem głosowania. JeŜeli sprawnie to pójdzie to myślę, Ŝe ok. 12,30
zakończymy dzisiejszą Sesję. Ogłaszam przerwę do godziny 12.10.

PRZERWA DO GODZINY 12.10.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Bardzo proszę Państwa Radnych o powrót na salę, rozpoczynamy proces, to nie będzie jeden
ruch, proces długiego dochodzenia do finału dzisiejszej Sesji. Bardzo proszę Państwa
Radnych o powrót na salę, zaraz będziemy sprawdzać kworum, bardzo proszę Państwa
Radnych o powrót na salę, czy kluby gotowe, Klub PiS-u? Czy Platforma gotowa? Proszę
Państwa sprawdzenie kworum, stwierdzam, iŜ na sali kworum jest, wznawiam obrady po
ogłoszonej przerwie. Bardzo proszę Panią Przewodniczącą Małgorzatę Radwan – Balladę o
przedstawienie projektu rezolucji, a potem odbędzie się blok głosowań.

REZOLUCJA W SPRAWIE WPROWADZENIA DO KALENDARZA SZCZ EPIEŃ
OBOWIĄZKOWYCH SZCZEPIE PRZECIW PNEUMOKOKOM I
MENINGOKOKOM.

Radna – p. M. Radwan – Ballada
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni!
Bardzo proszę poniewaŜ sprawa jest wielkiej wagi, bardzo proszę Państwa Radnych o spokój
i posłuchanie. Proszę Państwa rezolucja naszej Rady zwraca się do Rządu Rzeczpospolitej
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Polskiej o wprowadzenie do kalendarza szczepień obowiązującego na terenie Rzeczpospolitej
Polskiej obowiązkowych szczepień przeciw pneumokokom i meningokokom. Proszę Państwa
w świetle tego co się ostatnio dzieje, czego jesteśmy świadkami coraz częstszych zachorowań
na zapalenie  opon niestety na podłoŜu meningokokowym, mniej na pneumokokowym, ale na
meningokokowym przede wszystkim, Państwo obserwujecie w telewizji ile niestety bardzo
młodych istnień ludzkich odchodzi od nas z powodu właśnie tej sepsy meningokokowej
słynnej, ostatnio zmarła 24-letnia dziewczyna, 9-miesięczne dziecko w Krakowie i w związku
z tym proszę Państwa jest konieczność oczywiście powszechnego szczepienia dzieci przeciw
sepsie meningokokowej. Proszę Państwa poniewaŜ jak Państwu wiadomo jestem równieŜ
pediatrą i spotykam się na co dzień z młodymi rodzinami, z młodymi matkami, którym
propozycja szczepienia i tłumaczenie jak waŜne jest to szczepienie, same są przeraŜone tym
co się dzieje, co słyszą wokół tego, proszę Państwa najczęściej spotyka się to moje
tłumaczenie z duŜym smutkiem u tych matek dlatego,Ŝe one nie są w stanie, nie są w stanie
udźwignąć finansowo zakupu szczepionej. Szczepionka przeciw meningokokom kosztuje
przeciętnie ok. 500 zł w pierwszym roku Ŝycia. Oprócz tego szczepienia przeciw
pneumokokom mniej więcej ok. 800 zł więc proszę sobie wyobrazić dla młodych małŜeństw
wydatek tak wielkiej sumy jest naprawdę bardzo często niemoŜliwy. Jeszcze jedna sprawa – i
to jest najwaŜniejsza sprawa, sprawa finansowa, ale sprawa z punktu widzenia medycznego,
lekarskiego, proszę Państwa pozbyliśmy się takich chorób jak choroba Heinego Medina,
pozbyliśmy się takich chorób jak gruźlica, koklusz, to juŜ przeszło w niebyt tylko i wyłącznie
dzięki szczepieniom. Zatem jeŜeli zrobimy powszechnie, ustanowimy powszechne
szczepienia i te szczepienia będą wpisane w obowiązkowy kalendarz szczepień będą to
następne jednostki chorobowe, które mogą przejść w niebyt. Bardzo proszę o zagłosowanie za
podjęciem rezolucji. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie nie było Ŝadnych opinii Komisji, czy ktoś z Państwa Radnych
w tej sprawie chce zabrać głos? Nie widzę. Bardzo proszę Pan Radny Rachwał.

Radny – p. St. Rachwał
Ja tylko chciałem tak dodatkowo bo Pani Przewodnicząca tutaj powiedziała, Ŝe juŜ nie ma
zachorowań na płuca, właśnie jakby w moim otoczeniu bardzo duŜo osób choruje na płuca i
wydaje mi się, Ŝe coś jest, z płucami to jest teŜ teraz, jeśli chodzi o gruźlicę.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Proszę Państwa dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać
głos? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ odbyliśmy – głosować za chwilę będziemy – odbyliśmy
czytanie, głosowanie w bloku głosowań. Proszę Państwa zaczynamy głosowania zgodnie z
tym co mówiłem. W pierwszej kolejności głosujemy wnioski, w których było odstąpienie od
II czytania.

GŁOSOWANIA

Pierwszy punkt dotyczy udzielenia dotacji szpitalom miejskim na realizację zadań
inwestycyjnych, druk Nr 561. Czy w tej sprawie były jakieś poprawki, autopoprawki, nic nie
było, przygotowujemy się do głosowania. Najpierw wniosek o odstąpienie od II czytania.
Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę. Głosujemy.
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Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od II czytania, przypomnę rzecz dotyczy
uchwały w sprawie udzielenia dotacji szpitalom miejskim na realizację zadań inwestycyjnych,
kto jest za odstąpieniem?

Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
27 za,
brak przeciwnych,
brak wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II czytania omawianego projektu uchwały.

Nie było w tej sprawie Ŝadnych poprawek, ani autopoprawek, głosujemy druk w
wersji pierwotnej. Proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
28 za,
brak przeciwnych,
brak wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji szpitalom

miejskim na realizację zadań inwestycyjnych według druku 561.

Druk 546, mamy w tej sprawie powołanie Komisji Konkursowej do rozstrzygnięcia
konkursów dla rad dzielnic i mamy w tej sprawie poprawki, mamy wniosek o odstąpienie i
mamy poprawki i autopoprawki.  Najpierw wniosek o odstąpienie od II czytania, głos za, głos
przeciw? Pani Marta Suter bardzo proszę.

Radna – p. M. Suter
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Szanowni Państwo!
Ja chciałam zapytać dlaczego jest odstąpienie od II czytania w sprawie powołania Komisji
Konkursowej do Rad Dzielnic. PrzecieŜ znamy, to juŜ nie jest pierwszy rok, tak dawno znana
jest procedura i wydaje mi się, Ŝe powinno to pójść w takim trybie Ŝeby zdąŜyć bez
odstępowania od II czytania. PrzecieŜ są, jeŜeli są to sprawy nagłe szczególnie budŜetu itd.,
pieniądze mogą ujść, przepaść, a tutaj dlaczego jest odstąpienie, mamy cały rok i powinniśmy
tak to spokojnie przygotować Ŝebyśmy zdąŜyli na czas. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Pani Radna rozumiem za wnioskiem o odstąpienie i mamy dwie poprawki Pana
Radnego Kosiora bo poprawka Pana Radnego Sularza została skonsumowana przez
autopoprawkę.
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Radna – p. M. Patena
Szanowni Państwo ja z głosem przeciw, przeciw Pani przedmówczyni, za odstąpieniem od II
czytania. Jak Państwo zdąŜyli się zorientować jest propozycja, abym była Przewodniczącą tej
Komisji i chciałam z tego tytułu Państwu pewne rzeczy uświadomić, termin składania
projektów upływa 1 marca to jest juŜ w tym tygodniu czyli do poniedziałku mogą wpływać
projekty do tego konkursu. Do 15 kwietnia tego roku konkurs musi być rozstrzygnięty, a
zatem Komisja musi się zebrać, musi się zaznajomić, pewnie ja będę proponowała abyśmy
pojechali i zobaczyli zgłoszone projekty, a w międzyczasie jeszcze w przeciągu tych 6-ciu
tygodni mamy Święta Wielkanocne, które teŜ parę dni nam wyrwą i stąd bardzo bym Państwa
prosiła o odstąpienie od II czytania, o przegłosowanie na dodatek tej uchwały pozytywnie tak
aby Komisja mogła juŜ rozpocząć działalność zaraz od przyszłego tygodnia czyli nawet
proponowałabym w środę pierwsze posiedzenie bo juŜ będziemy mieć materiał bo wnioski
spłynął. Tak, Ŝe bardzo proszę  za, dwa razy za. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Był głos za, głos przeciw wnioskowi formalnemu, najpierw głosujemy ten
wniosek, proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od II czytania?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Zamykam, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
31 osób za odstąpieniem,
2 osoby przeciw,
1 wstrzymała się.
Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od II czytania tego projektu uchwały.
W sprawie tej uchwały mieliśmy poprawkę Pana Radnego Sularza, która została

skonsumowana przez autopoprawkę, mieliśmy poprawki dwie Pana Radnego Kosiora.
Jedna, przypomnę, aby do składu Komisji określonego w stosownym paragrafie

dopisać Pan Łukasz Słoniowski rozumiem jako reprezentant Klubu Radnych PiS bo to był
vacat, który tam w projekcie uchwały po autopoprawce był. Będziemy głosowali tą poprawkę
Pana Radnego Kosiora, proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, bardzo proszę o wyniki.

Głosowaliśmy:
29 za poprawką,
brak przeciwnych,
2 osoby wstrzymały się.
Stwierdzam, iŜ poprawka pierwsza Pana Radnego Kosiora przeszła.

Poprawka druga aby w § 2 ust. 2 było następujące brzmienie: Rozstrzygnięcia dokona
Komisja w terminie do 15 kwietnia 2008 r. i z tym dniem zakończy swoją działalność, druga
poprawka Pana Radnego Kosiora. Proszę o przygotowanie głosowania.
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Kto z Państwa Radnych jest za tą poprawką?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę o wynik.

Druga poprawka:
31 za,
brak przeciwnych,
1 osoba wstrzymała się.
Stwierdzam, iŜ poprawka została przyjęta.

Proszę Państwa głosujemy uchwałę z przyjętą autopoprawką i tymi dwoma
poprawkami. Proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały razem z autopoprawką i
poprawkami?

Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy,  proszę wynik.

Głosowaliśmy:
30 za,
brak przeciwnych,
brak wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła stosowną uchwałę.

Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Cmentarz
Grębałów, druk Nr 530. Nie mamy w tej sprawie Ŝadnych poprawek, proszę o przygotowanie
głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
29 za,
brak przeciwnych,
4 osoby wstrzymały się od głosu.
Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Cmentarz Grębałów według druku 530.

Druk 531: Zamiar likwidacji Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 118 w Zespole Szkół
Specjalnych Nr 7 z siedzibą w Szpitalu Specjalistycznym im. St. śeromskiego w Krakowie
os. Na Skarpie 66. W tej sprawie nie było Ŝadnych poprawek. Proszę o przygotowanie
głosowania. Druk Nr 531.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?
Kto jest przeciw?
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Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
27 za,
brak przeciwnych,
2 osoby wstrzymały się,
1 nie brała udziału w głosowaniu.
Stwierdzam, iŜ Rada podjęła stosowną uchwałę.

Zamiar likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 34 w Zespole Szkół
Specjalnych Nr 11 w Krakowie al. Dygasińskiego 25, druk Nr 532. W tej sprawie nie było
Ŝadnych poprawek, proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
26 za,
brak przeciwnych,
4 wstrzymały się,
1 nie brała udziału w głosowaniu.
Stwierdzam, iŜ Rada podjęła stosowną uchwałę.

Zamiar likwidacji Filii Nr 2 Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 79 w Zespole Szkół
Specjalnych Nr 6 w Krakowie, os. Szkolne 27, druk Nr 533. W tej sprawie nie było Ŝadnych
poprawek, proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
25 za,
brak przeciwnych,
4 wstrzymały się od głosu.
Stwierdzam, iŜ Rada podjęła stosowną uchwałę.

Kolejny druk 548: Zamiar likwidacji Filii Szkoły Muzycznej I stopnia im. Bronisława
Rutkowskiego w Krakowie powołanej 1 września 1976 roku w porozumieniu z władzami
Gdowa, mającej swoją siedzibę w budynku Ochotniczej StraŜy PoŜarnej przy ulicy
Bocheńskiej 640, 32-420 Gdów. W tej sprawie nie było Ŝadnych poprawek, proszę o
przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?
Kto jest przeciw?



XXXV  SESJA  RADY  MIASTA  KRAKOWA
27 lutego 2008 r.

35

Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
28 za,
brak przeciwnych,
4 się wstrzymały,
1 nie brała udziału w głosowaniu.
Rada przyjęła stosowną uchwałę.

Kolejna sprawa: Przyjęcie zasad korzystania ze stołówek w przedszkolach, szkołach,
młodzieŜowych ośrodkach wychowawczych, specjalnych ośrodkach szkolno –
wychowawczych i bursach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków. Projekt Prezydenta,
druk Nr 539. W tej sprawie mieliśmy poprawki Pana Radnego Chwajoła, które zostały
wycofane i to w całości i mamy trzy poprawki Pana Radnego Sularza, które nie zostały
wycofane i nie będą wycofane, będziemy głosować. I to są trzy poprawki.

Poprawka pierwsza Pana Radnego Sularza, aby w stosownym paragrafie 1 pkt 3
załącznika dopisuje się literę c/ o brzmieniu: inne grupy bądź osoby o ile nie przekracza to
dostępności dla korzystania ze stołówki określonych w punkcie 3 lit. a/. Rzecz była
dyskutowana. Głosujemy.

Kto z Państwa Radnych jest za tą poprawką, pierwszą poprawką Pana Radnego
Sularza?

Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
25 osób za,
1 przeciw,
5 wstrzymało się.
Poprawka została przyjęta.

Poprawka druga, aby w paragrafie 2 pkt 4 załącznika Nr 1 nadać brzmienie: Dyrektor
placówki umieszcza informację o opłatach i cennikach za posiłek w miejscu dostępnym i
widocznym dla korzystających ze stołówki. To jest poprawka numer 2, proszę o
przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki – bardzo proszę Pan Dyrektor.
W imieniu Prezydenta zawsze mają prawo zabrać głos więc jeŜeli się zgłasza to bardzo
proszę.

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. J. Matuszek
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Wysoka Rado!
Ja chciałem tylko powiedzieć jedną rzecz, Ŝe ta poprawka powoduje, Ŝe w tej uchwale nie
zostanie ustalona odpłatność, ta poprawka tylko mówi o tym, Ŝe informacja o odpłatności ma
być wywieszona w jakimś tam widocznym miejscu, natomiast kompletnie nie ma zapisu kto
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ustala, jest tylko maksymalna kwota, ale nie ma kwoty tej, za którą trzeba zapłacić i de facto
w tej uchwale – chcę po prostu powiedzieć wyraźnie – proszę Państwa ja jestem zobowiązany
jako urzędnik Państwa poinformować, Ŝe w wyniku tej poprawki ta uchwała nie będzie
regulować wysokości odpłatności za wyŜywienie w stołówce. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję, mamy jasność, druga poprawka Pana Radnego Sularza, głosujemy.

Kto z Państwa Radnych jest za?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
19 za,
14 przeciw,
1 osoba wstrzymała się.
Poprawka została przyjęta.

I poprawka trzecia – proszę bardzo, proszę wydruk – poprawka trzecia. Dopisuje się
do paragrafu 1 pkt 1 po ostatnim przecinku słowa: Z wyłączeniem innych form
organizacyjnych Ŝywienia takich jak catering, ajencja.  Proszę Państwa ostatnia poprawka
Pana Radnego Sularza, proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
19 za,
brak przeciwnych,
6 osób wstrzymało się,
4 nie brały udziału w głosowaniu.
Stwierdzam, iŜ poprawka uzyskała stosowną większość, została przyjęta.

Głosujemy teraz projekt uchwały z przyjętymi trzema poprawkami, poprawki Pana
Chwajoła zostały wycofane, proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały z poprawkami?
Kto przeciw?
Kto wstrzymał się?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
19 za,
15 przeciw,
1 wstrzymująca się,
1 nie brała udziału w głosowaniu.
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Stwierdzam – proszę wydruk – stwierdzam, iŜ Rada podjęła stosowną uchwałę.

Proszę Państwa przechodzimy do kolejnego druku: Przyjęcie programu pomocy de
minimis udzielanej w Gminie Miejskiej Kraków w naleŜnościach stanowiących dochód
budŜetu gminy. Druk Nr  536, w tej sprawie nie było Ŝadnych poprawek, proszę o
przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały?
Kto przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
35 osób za,
brak przeciwnych,
brak wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada podjęła stosowną uchwałę.

Przechodzimy do kolejnego druku: Ustalenie dla pracowników jednostki budŜetowej
StraŜy Miejskiej Miasta Krakowa najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz
zaakceptowania wartości jednego punktu. Druk Nr 540. W tej sprawie mamy poprawkę
Komisji Praworządności, która proponuje, aby w paragrafie 2 na końcu wyrazu: 8 zł, słownie:
osiem złotych zastępuje się wyrazami: 9 zł, słownie: dziewięć złotych. Przypomnę była
pozytywna opinia Prezydenta w tej sprawie. Proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
32 osoby za,
3 osoby przeciw,
1 wstrzymała się od głosu.
Rada przyjęła stosowną poprawkę.

Głosujemy teraz druk razem z tą poprawką.
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały razem z tą poprawką?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje, zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
31 za,
brak przeciwnych,
3 osoby wstrzymały się od głosu.
Rada przyjęła stosowną uchwałę razem z poprawką.
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Kolejny druk dotyczy zmian w budŜecie miasta Krakowa na rok 2008 /dot. zmian w
planie wydatków w działach 700 i 921/. Druk Nr 545. W tej sprawie nie było Ŝadnych
poprawek, głosujemy druk w wersji pierwotnej, proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy jeszcze ktoś głosuje? Proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
27 osób za,
1 przeciw,
5 osób wstrzymało się,
nie było osób nie biorących udziału w głosowaniu.
Stwierdzam, iŜ Rada podjęła stosowną uchwałę.

Przechodzimy do kolejnej uchwały: Objęcie przez Radę Miasta Krakowa honorowego
patronatu nad projektem SECONF KRAKOW. Druk Nr 521.  W tej sprawie nie było Ŝadnej
poprawki, proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy jeszcze ktoś głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
15 za,
7 przeciw,
5 wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada podjęła stosowną uchwałę.

Kolejna sprawa dotyczy przyjęcia programu dostosowania systemu komunikacji
miejskiej do obsługi osób niepełnosprawnych, Druk Nr 522. W tej sprawie nie było Ŝadnych
poprawek ani autopoprawek, głosujemy druk w wersji pierwotnej.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy jeszcze ktoś głosuje? Proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
34 za,
brak przeciwnych,
brak wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały.

Kolejna sprawa: Rezolucja w sprawie utworzenia w Krakowie Muzeum Ruchu
Harcerskiego. W tej sprawie została złoŜona autopoprawka, która jako autopoprawka została
przyjęta, głosujemy druk w wersji z tą autopoprawką. Proszę o przygotowanie głosowania.
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej rezolucji?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
35 osób za,
brak przeciwnych,
1 osoba wstrzymała się od głosu.
Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą rezolucję.

Przechodzimy do kolejnego druku i tu mamy pewien problem: Rezolucja do Ministra
Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie Victorii Wiedeńskiej. Mamy złoŜoną
autopoprawkę, której nikt nie moŜe przeczytać. Prosiłbym o jej przedstawienie tutaj bo są
problemy z doczytaniem.

Radny – p. P. Bystrowski
Proszę Państwa drugi podpunkt, ten wykropkowany, brzmiał następująco: Pokazać naszą
zdolność do współpracy z innymi narodami Europy, szczególnie fakt, iŜ Victoria była tak
rzadkim w historii sukcesem militarnym osiągniętym wspólnie przez Polaków i Niemców.
Poprawione zostaje ostatnie słowo czyli zamiast – Niemców – jest – inne narody europejskie.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Rozumiem, nie będzie na ten temat dyskusji bo nie ma okazji, ale poniewaŜ były uwagi co do
treści więc poprosiłem Pana o szczegółowe przedstawienie. Proszę Państwa głosujemy bo to
jest autopoprawka więc tego nie głosujemy, głosujemy rezolucję z tą autopoprawką. Proszę o
przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej rezolucji z tą autopoprawką?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykamy, proszę wynik.

Głosowaliśmy:
30 za,
1 przeciw,
4 wstrzymujące się.
Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła stosowną rezolucję.

Przechodzimy do kolejnej sprawy: Rezolucja w sprawie rozgrywania meczów EURO
2012 w Krakowie. W tej sprawie nie było Ŝadnych poprawek ani autopoprawek, głosujemy
druk w wersji pierwotnej, proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za?
Kto przeciw?
Kto się wstrzymał?
Kto jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykamy, proszę wynik.
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Głosowaliśmy:
33 osoby za,
brak przeciwnych,
2 osoby wstrzymały się od głosu.
Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą rezolucję.

I ostatnia rezolucja, ostatni punkt merytoryczny dzisiejszej Sesji: Rezolucja w sprawie
wprowadzenia do kalendarza szczepień obowiązkowych szczepień przeciw pneumokokom i
meningokokom. W tej sprawie nie było Ŝadnych poprawek ani autopoprawek, głosujemy druk
w wersji pierwotnej.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej rezolucji?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu? Nie widzę, bardzo proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
38 za,
brak przeciwnych,
brak wstrzymujących się.
Stwierdzam, iŜ Rada podjęła stosowną rezolucję.

Proszę Państwa zanim obecność:
OŚWIADCZENIA I KOMUNIKATY
Jest jedno oświadczenie, które tu nie jest wpisane, ale część z Państwa dostała do domów
zawiadomienie o zeznaniu, oświadczeniu lustracyjnym. Nie wszyscy odesłali. PoniewaŜ
wiem, Ŝe te terminy kończą się nastego marca, a potem są tego konsekwencje więc
przypominam Państwu o tym, Ŝe ci, których obowiązuje ustawa lustracyjna powinni odesłać
lub odnieść oświadczenie lustracyjne do Urzędu Wojewódzkiego. To tyle, czy są jeszcze
jakieś komunikaty?

Radna – p. M. Patena
Szanowni Państwo!
W związku z podjętą uchwałą o powołaniu komisji doraźnej chciałam poinformować ustnie,
pisemnie musi być troszkę później, Ŝe pierwsze posiedzenie Komisji Konkursowej w sprawie
konkursu dla dzielnic odbędzie się 5 marca za tydzień w środę o godzinie 13.oo w pokoju 206
czyli w pokoju Wiceprzewodniczących Rady Miasta Krakowa, zapraszam Państwa. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś komunikaty i oświadczenia? Nie widzę. Sprawdzamy
obecność, czy ktoś jeszcze jest w trakcie sprawdzania obecności? Nie widzę. Bardzo proszę
zamykamy listę i proszę o wynik. Jest godzina 12.46, nie jest to rekord, mój rekord był 11.58.
Pani Fijałkowska nieobecna, Pan Garda nieobecny, Pani Jantos nieobecna, Pan Kosior
nieobecny, Pani Jantos złoŜyła usprawiedliwienie.

Zamykam obrady XXXV zwyczajnej Sesji Rady Miasta. Dziękuję bardzo Państwu.

Stenogram sporządziła,
na podstawie nagrania na taśmach megnetofonowych,
Maria Duś


